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SANOCKI OPŁATEK
Tak już się dzieje i dziw to trochę niepojęty,
Gdy lody stoją tam gdzieś daleko na Sanie,

W Sopocie w „Belwederze” robią ten obrządek święty
Wigilię Sanocką, wybrzeżowi Sanoczanie.

Rzuceni nad morze trochę jakby samotnie się czują,
Wierni tradycji, pamięci, przyjaźni,

Łamią się opłatkiem i gwiazdki wypatrują,
Którą gdzieś na południu widzą w swojej wyobraźni.

Bo tam w „sosenkach” nad kochanym Sanem,
W promieniach stoi Szopka Betlejemska

I Józef z Maryją i Jezusem Panem,
Patrzą zdziwieni jaka to kraina zielona, nieziemska,

Kolędnik na pieluszki prosi nas o datek
Aby się skończyła Jezusowa poniewierka
I my dary też składamy, trochę na ostatek,

Wszystko co radosne, co jest w naszych sercach.

„oj Malućki, Malućki…” pieśń się cicho niesie,
Śpiewajmy radośnie dla lepszej przyszłości,
Naszą kolędę słychać w podsanockim lesie,

Przy żłóbku z Dzieciątkiem, które tam dziś gości.

Zbigniew Koziarz, Gdynia, grudzień 2013 r.

Zdrowych i radosnych Świąt Bożego Narodzenia,
peł�ych ciepła i wzajemnej życzliwości.

Aby narodziny Dzieciątka Jezus napeł�ił� 
nasze serca wiarą i nadzieją.

A Nowy Rok obfitował w szczęście 
i pomyślność w życiu osobist�� i zawodowy�.

Naszy� Klientom i Kont�ahentom 
oraz mieszkańcom Podkar�acia

życzą 

Zarząd i Pracownicy 
P.P.U. „Mark-Bud” Sp. z o. o. w Biał��stoku

Wesołych Świąt
Zdrowych i radosnych Świąt Bożego Narodzenia,

i pomyślność w życiu osobist�� i zawodowy�.

P.P.U. „Mark-Bud” Sp. z o. o. w Biał��stoku

PODZIĘKOWANIA

Wszystkim, a w szczególności 
Małgosi, Bożenie, Jasi i Róży,

którzy wspierali w chorobie 
i trudnych chwilach

Barbarę Sokołowską i jej syna
oraz towarzyszyli Jej w ostatniej drodze

serdeczne podziękowanie
składa Rodzina

Z całego serca dziękuję za fachową opiekę lekarską 
i pielęgniarską, którą i otrzymałam na Oddziale Chirurgii 
Ogólnej i Naczyniowej z Pododdziałem Neurologicznym 

w Szpitalu Specjalistycznym w Sanoku. 

Szczególne podziękowania składam na ręce pana doktora 
nauk medycznych Wojciecha Skibińskiego, ordynatora 

wspomnianego oddziału, pani doktor Jadwidze Wrótniak, 
doktorowi Jackowi Wrótniakowi, doktorowi Krzysztofowi 

Petrykowi i wszystkim lekarzom, pani pielęgniarce 
oddziałowej, księdzu Janowi Waniewiczowi, kapelanowi 
szpitalnemu, paniom pielęgniarkom, paniom w kuchni 
i paniom salowym. Dobro, troska, poświęcenie, serce, 

opieka medyczna, którą niesiecie ludziom chorym 
i cierpiącym jest godne uznania i szacunku. 

Z okazji zbliżających się świąt Bożego Narodzenia 
proszę przyjąć serdeczne, szczere życzenia zdrowia, 

szczęścia radości od Dzieciątka Jezus 
i Szczęśliwego Nowego roku 2023.  

Z wyrazami szacunku 
wdzięczna pacjentka Anna

Wesołych Świąt

FREEPIK.COM

SPROSTOWANIE

Prostujemy omyłkę pisarską, 
która wkradła się do artykułu 
z dnia 16 grudnia pt. „Podwyżka 
zaliczek za centralne ogrzewa-
nie”. Poprawne zdanie brzmi: 
„Wzrost kosztów centralnego 
ogrzewania i podgrzania wody, 
a tym samym podwyżki zaliczek 
w Spółdzielni wyniosły więcej 
od ok. 42% wzrostów cen dla 
ciepła systemowego, zapowia-
danych przez Minister Klimatu 
i Środowiska Anne Moskwę(…)”

Wesołych Świąt
Życzenia zdrowych, radosnych 

Świąt Bożego Narodzenia 
oraz sczęśliwego Nowego Roku 

składa  
redakcja „Tygodnika Sanockiego”

Mieszkańcy Sanoka w tym szczególnym przedświątecznym czasie w czwartek w samo południe spotkali się na Rynku, 
by wspólnie podzielić się opłatkiem i złożyć sobie najserdeczniejsze życzenia.

Spotkanie wigilijne na sanockim Rynku
22 grudnia

Na spotkaniu byli obecni 
przedstawiciele różnych śro-
dowisk: duchowni, radni, sa-
morządowcy, seniorzy, ucznio-
wie, harcerze...

Burmistrz Miasta Sanoka 
Tomasz Matuszewski serdecz-
nie wszystkich przywitał i zło-
żył życzenia zdrowych i spo-

kojnych świąt oraz dobrego 
nowego roku.

– Rok 2022 był rokiem dla 
nas szczególnym, zwłaszcza 
przez to, co dzieje się u naszych 
sąsiadów. Dziękuję wszystkim 
zaangażowanym w pomaganie 
o�arom działań wojennych. 
Ufam, że rok 2023 będzie spo-

kojniejszy i wszyscy będziemy 
mogli spotkać się w rodzinnym 
domu w spokoju i radości. 

Do życzeń dołączył się 
ksiądz dr Roman Froń z sa-
nockiej fary, podkreślając, że 
w życiu potrzeba nam dużo 
dobroci, czyli miłości, poko-
ju, radości i nadziei. 

Podczas spotkania wigilij-
nego przygrywała  kolędy Sa-
nocka Młodzieżowa Orkiestra 
Dęta Avanti. Przy świątecz-
nym stole zebrani mogli skosz-
tować ciepłych i aromatycz-
nych potraw.

ew
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20 grudnia odbyła się już 
ostania sesja Rady Miasta 
Sanoka w tym roku. Podczas 
LXXI sesji burmistrz To-
masz Matuszewski przedsta-
wił sprawozdanie z działal-
ności między sesjami. 

Sprawozdanie burmistrza między sesjami

Spotkania
24 listopada została podpisana 
umowa pożyczki z Narodo-
wym Funduszem Ochrony  
Środowiska i Gospodarki 
Wodnej na do�nansowanie 
przedsięwzięcia zakupu auto-
busów elektrycznych wraz 
z niezbędną infrastrukturą ła-
dowania dla Gminy Miasta 
Sanoka. Całkowita wartość 
zadania wynosi ponad 6 mln 
zł, w tym kwota pożyczki wy-
nosi nieco ponad 1 mln zł. 
Projekt jest realizowany w ra-
mach programu „Zeroemisyj-
ny  zielony transport publicz-
ny”. 24 listopada burmistrz 
uczestniczył w 50-leciu dzia-
łalności Osiedlowego Domu 
Kultury „Puchatek”.

– „Puchatek” to ważne 
centrum życia społecznego 
i kulturalnego oraz wzorcowy 
przykład budowania wielopo-
koleniowych więzi w środowi-
sku lokalnym – uważa bur-
mistrz.

29 listopada na zaprosze-
nie prezydenta Siemianowic 
Śląskich burmistrz wziął udział 
w konferencji „Miasto na bank 
otwarte”. W spotkaniu udział 
wzięli przedstawiciele rządu, 
samorządowcy, eksperci w za-
kresie odnawialnych źródeł 
energii i naukowcy.

– Zaprezentowałem tam 
założenia projektu, przygoto-
wane dokumenty i plany, do-
tychczasowe działania podjęte 

przez Miasto Sanok dotyczące 
przedsięwzięcia mającego na 
celu oparcie ciepłownictwa 
i transportu na dekarbonizacji 
i produkcji wodoru – wyja-
śnił. 

3-5 grudnia w Arenie 
Sanok odbył się Międzynaro-
dowy Mikołajkowy Turniej 
Unihokeja. 5 grudnia burmistrz 
uczestniczył w Dniu Wolonta-
riusza w Centrum Usług Senio-
ralnych na Posadzie. 

– Należy podkreślić zasługi 
pani Czesławy Kurasz, która 
daje przykład doskonałej 
współpracy między pokole-
niami – zaznaczył.

8 grudnia władze miasta 
uczestniczyły w wieczornicy 
z okazji 104 rocznicy przyby-
cia do Sanoka II Pułku Strzel-
ców Podhalańskich. Z okazji 

mikołajek burmistrz odwiedził 
Dom Dziecka, przekazując 
jego podopiecznym drobne 
upominki. W mikołajkowym 
czasie w sanockich szkołach 
i przedszkolach odbywały się 
okolicznościowe imprezy dla 
dzieci, a Sanocki Dom Kultury 
przygotował dla najmłodszych 
bogatą ofertę �lmową. 
W grudniu burmistrz odbył 
spotkania z mieszkańcami 
Dąbrówki oraz Posady. 10-11 
grudnia na torze lodowym 
w Miejskim Ośrodku Sportu 
i Rekreacji odbyły się zawody 
w łyżwiarstwie szybkim. 
16 grudnia burmistrz złożył 
najserdeczniejsze życzenia 
pani Józe�e Mazur, mieszkań-
ce Dąbrówki, która obchodziła 
100 urodziny. W tym samym 
dniu burmistrz wziął udział 

w spotkaniu opłatkowym w tej 
dzielnicy.  W okresie sprawoz-
dawczym podczas dyżurów 
spotkał się z 10 mieszkańca-
mi.

Sprawy bieżące
Trwają prace związane z reali-
zacją zadania pn. „Przebu-
dowa ulic: Witosa, Glinice, 
Lisowskiego, Stankiewicza”. 
Wartość zadania to prawie 
12 mln zł, przy do�nasowaniu 
ponad 4 mln zł. Trwa przebu-
dowa ul. Błonie do Przedszko-
la nr 3 wraz z wymianą 
elementów i wykonaniem 
nawierzchni mostu nad poto-
kiem Płowieckim oraz prze-
kazano plac budowy do reali-
zacji przebudowy ul. Biała 
Góra. Również przekazano 
plac budowy do realizacji za-

dania budowy muru oporo-
wego wraz z remontem chod-
nika ul. Księdza Wołka. Roz-
poczęły się roboty wyburze-
niowe w budynku po byłym 
Gimnazjum nr 3 przy ul. 
Lipińskiego, gdzie powstanie   
Strefa Odkrywania Wyobraź-
ni i Aktywności. Zakończono 
roboty budowlane oraz rozli-
czono zadanie „Budowa i mo-
dernizacja drogi dojazdowej 
do gruntów rolnych w obrębie 
Olchowce”. Wykonawca za-
kończył budowę domu przed-
pogrzebowego przy ul. Kółko-
wej. Wartość wykonanych  
prac wyniosła blisko 460 tys. 
zł. Inwestycja jest w trackie 
uzyskiwania pozwolenia na 
użytkowanie, które gmina 
planuje uzyskać do końca 
roku. Zakończono montaż 

LXXI Sesja Rady Miasta Sanoka

instalacji fotowoltaicznej na 
dachu budynku Przedszkola 
nr 3 przy ul. Kochanowskiego. 
14 grudnia na sanocką Arenę 
została dostarczona nowocze-
sna i ekologiczna rolba. Inwe-
stycja była możliwa również 
dzięki do�nasowaniu z Urzędu 
Marszałkowskiego na kwotę 
400 tys. zł. Otrzymano do�-
nansowanie na realizację 
dwóch projektów w ramach 
konkursów „Bezpieczny pie-
szy”. Projekty przewidują 
wyznaczenie i wyniesienie 
przejścia dla pieszych przy 
ul. Langiewicza i ul. Rybickie-
go, Kawczyńskiego i Wyspiań-
skiego oraz doposażenie szkół 
podstawowych nr 1,2,3,4,6 i 9 
w zakresie edukacji komuni-
kacyjnej. Przewidziano wy-
znaczenie i wyniesienie czte-
rech przejść dla pieszych oraz 
zakup symulatorów przejść 
dla pieszych dla szkół. Całko-
wita wartość projektu to bli-
sko 600 tys. zł. Rozstrzygnięto 
przetarg w ramach konkursu 
grantowego „Cyfrowa gmina”. 
Trwa gromadzenie dokumen-
tacji do podpisania umów 
z wykonawcami. W grudniu 
rozpoczęto ponowne kontrole 
dotyczące segregacji odpadów 
w zasobach wielomieszkanio-
wych zarządzanych przez sa-
nockie spółdzielnie mieszka-
niowe – kontrole mają na celu 
wykazanie, czy po przeprowa-
dzonych wcześniejszych kon-
trolach nastąpiła poprawa 
w zakresie segregacji odpadów. 
Miasto otrzymało od Polskiej 
Grupy Górniczej ponad 110 
ton węgla z kopalni Wesoła. 
W ramach pierwszej transzy 
zamówionych jest 330 ton. 
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Od 1 stycznia 2023 r. zacznie obowiązywać zupełnie nowy rozkład jazdy komunikacji miej-
skiej na wszystkich liniach. Obecny rozkład obowiązujący od ponad 10 lat nie spełnia oczeki-
wań mieszkańców, jest niefunkcjonalny i negatywnie wpływa na poziom usług Zakładu MKS. 
Zachęcamy do zapoznania się z nowym rozkładem. 

Nowy Rozkład Jazdy od stycznia 2023! 
SPGK SANOK

Na podstawie przeprowadzo-
nych badań i analiz podjęto 
działania zmierzające do grun-
townej mody�kacji sieci połą-
czeń. Polega ona m.in. na 
zwiększeniu liczby połączeń na 
kluczowych trasach  oraz do-
stosowaniu czasu oczekiwania 
na kolejne autobusy, tak by sko-
ordynować połączenia między 
dzielnicami i miejscowościami 
oraz skrócić czas oczekiwania 
w porach największej mobilno-
ści mieszkańców Sanoka. 

Uruchomione zostaną 
nowe przystanki przy ul. Ko-
chanowskiego, Prugara-Ketlin-
ga, Prusa, Rataja i Struga, co 
skróci dystans do najbliższych 
przystanków. 

Zmianie ulegnie rozkład 
jazdy wszystkich linii komuni-
kacji miejskiej. Podczas plano-
wania podróży autobusem 
MKS uprzejmie prosimy o za-
poznanie się z nowymi godzi-
nami odjazdów.

Powstanie nowa weeken-
dowa linia 22 na trasie między 
Cmentarzem Południowym 
i Dzielnicą Posada z przejaz-
dem przez obwodnicę. Zmia-
nie ulegną trasy linii 1, 2, 3, 3A, 
6, 8 i 9. Trasy linii 4, 4A, 5, 7, 18 
i 19 pozostaną bez zmian, ale 
zostaną zmody�kowane ich 
godziny odjazdów.

Linia 50 będzie funkcjono-
wała jako linia 23.

Nowa linia nr 22 – będzie kursowała w so-
boty i niedziele między Cmentarzem 
Południowym i dzielnicą Posada. Autobus 
linii 22 rozpocznie bieg z Cmentarza Po-
łudniowego, skąd podążać będzie najszyb-
szą trasą przez obwodnicę i dalej przez ul. 
Lipińskiego, ul. Stróżowską, ul. Kawczyń-
skiego, ul. Robotniczą, a następnie przez 
ul. Lipińskiego oraz obwodnicę z powro-
tem do Cmentarza Południowego.

Linia nr 1 – jej trasa zostanie zmody�ko-
wana, dzięki czemu autobusy linii nr 1 
będą bardziej dostępne dla mieszkańców 
Wójtostwa i Błoni. Będzie to linia dwukie-
runkowa. Linia nr 1 wciąż kursować bę-
dzie między Wójtostwem i ul. Wilczą, za-
czynając trasę z Zajezdni SPGK przy ul. 
Jana Pawła II, a następnie ulicami Goraz-
dowskiego, Sadową, Jana Pawła II, Trau-
gu�a, Dmowskiego, Rymanowską, Sien-
kiewicza, Słowackiego, Kochanowskiego, 
Prugara-Ketlinga i dalej bez zmian przez 
ul. Robotniczą do ul. Wilczej. Z powrotem 
od ul. Wilczej do ul. Lwowskiej linia nr 1 
będzie kursowała identyczną trasą jak 
obecnie, a następnie zostanie ona skiero-
wana przez ul. Prugara-Ketlinga, ul. Ko-
chanowskiego, ul. Jagiellońską, ul. Piłsud-
skiego, ul. Mickiewicza, ul. Kościuszki, ul. 
Rymanowską, ul. Dmowskiego, ul. Trau-

gu�a, ul. Sadową, ul. Gorazdowskiego do 
bazy SPGK przy ul. Jana Pawła II, gdzie 
zakończy bieg. W dni robocze po godz. 
16. a w weekendy po godz. 13., autobusy 
pojadą przez ul. Podgórze i Arenę z ozna-
czeniem jako linia nr 1A.

Linia nr 2 – w obie strony będzie kursować 
przez ul. Kochanowskiego, ul. Prugara-Ke-
tlinga, ul. Lwowską i ul. Królowej Bony, 
dzięki czemu mieszkańcy osiedla Błonie 
będą mieli do pokonania krótszy dystans 
do najbliższego przystanku linii nr 2.

Linia nr 3 – w stronę Białej Góry od ul. 
Jagiellońskiej zostanie skierowana krótszą 
trasą przez ul. Piłsudskiego, ul. Mickiewi-
cza, ul. Staszica, ul. Traugu�a i ul. Jana 
Pawła II. Do Olchowiec jej trasa nie zmie-
ni się – linia nr 3 kursować będzie przez 
ul. Dmowskiego, ul. Rymanowską i ul. 
Kościuszki. 

Linia nr 3A– będzie kursowała na wydłużo-
nej trasie z Olchowiec do Dąbrówki przez 
Śródmieście i Wójtostwo, uzupełniając 
pozostałe linie komunikacji miejskiej. Od 
Olchowiec do ul. Sienkiewicza jej trasa nie 
ulegnie zmianie, natomiast dalej będzie 
kursowała przez ul. Kościuszki, ul. Mickie-
wicza (do Wójtostwa przez przystanek 

Piłsudskiego), ul. Białogórską, ul. Traugut-
ta, ul. Sadową, ul. Kiczury, ul. Dmowskie-
go, ul. Rymanowską, ul. Iwaszkiewicza, ul. 
Rataja, ul. Struga, ul. Prusa, ul. Krakowską 
do pętli na Dąbrówce.

Linia nr 6 – wciąż będzie łączyć Zagórz 
i ul. Łany z centrum Sanoka i Wójtostwem, 
ale między Śródmieściem i ul. Jana Pawła 
II otrzyma nową trasę, jak linia nr 1. Od 
ul. Dmowskiego zostanie skierowana 
przez ul. Traugu�a, ul. Sadową, ul. Goraz-
dowskiego, ul. Jana Pawła II do Zajezdni 
SPGK. Obsługę ul. Białogórskiej zapew-
niać będzie linia 3A, którą będzie można 
dojechać do Śródmieścia najkrótszą trasą 
przez ul. Mickiewicza.

Linia nr 8 – zostanie wydłużona spod 
Autosanu przez ul. Lipińskiego do nowej 
pętli na osiedlu Łany – Porcelana, na koń-
cu ul. Łany.

Linia nr 9 – w kierunku Wójtostwa zosta-
nie wycofana z ul. Podgórze i od ul. Jagiel-
lońskiej, a zacznie kursować przez ul. 
Kochanowskiego, ul. Prugara – Ketlinga, 
ul. Lwowską i ul. Królowej Bony przy Are-
nie. W stronę Dąbrówki bez zmian będzie 
przejeżdżała przez ul. Królowej Bony, 
ul. Lwowską i ul. Jagiellońską.

wać będzie z Zajezdni SPGK 
trasą przez ul. Gorazdowskie-
go, ul. Sadową, ul. Jana Pawła II 
i ul. Traugu�a. Wracając 
ze Śródmieścia do Dzielnicy 
Wójtostwo, większość kursów 
zatrzymywać się będzie na 
przystanku przy ul. Piłsudskie-
go w pobliżu Rynku.

W ciągu dnia roboczego 
przed południem maksymalny 
czas oczekiwania na autobus 
do centrum miasta z ul. Trau-
gu�a nie przekroczy 17 minut 
(obecnie 41 minut), ze Stomilu 
32 minuty (obecnie 55 minut), 
z ul. Krakowskiej 27 minut 
(obecnie 34 minuty), a z ul. 
Robotniczej 32 minuty (obec-
nie 41 minut).

Liczba kursów do wszyst-
kich miejscowości w okolicz-
nych gminach pozostanie tak 
sama, jak do tej pory.

Szczegółowe rozkłady jaz-
dy będą dostępne na przystan-
kach oraz w Internecie na stro-
nie mks.spgk.com.pl.

źródło: SPGK Sanok 
Poniżej najważniejsze zmia-
ny w ofercie przewozowej 
poszczególnych linii:

Linie 10 i 50A przestaną 
funkcjonować. Pasażerowie 
linii 10 będą mieli do dyspozy-
cji regularnie kursującą linię 5, 
natomiast podróżni korzystają-
cy z linii 50A, będą mogli 
zamiennie podróżować liniami 
3A, 4A oraz 23. 

Linie 1, 6 i 7 będą funkcjo-
nować bardziej regularnie. Naj-
więcej autobusów z dzielnicy 
Wójtostwo do centrum kurso-

Zachęcamy do zapoznania się z nowym rozkładem. 

Na podstawie przeprowadzo-
nych badań i analiz podjęto 
działania zmierzające do grun-
townej mody�kacji sieci połą-
czeń. Polega ona m.in. na 
zwiększeniu liczby połączeń na 
kluczowych trasach  oraz do-
stosowaniu czasu oczekiwania 
na kolejne autobusy, tak by sko-
ordynować połączenia między 
dzielnicami i miejscowościami 
oraz skrócić czas oczekiwania 
w porach największej mobilno-

Uruchomione zostaną 

Z mieszkańcami Posady burmistrz Tomasz Matuszewski spo-
tkał się w ubiegłym tygodniu – 15 grudnia. Podobnie jak 
w innych dzielnicach spotkanie rozpoczął od przedstawienia 
najważniejszych inwestycji, jakie zostały zrealizowane w mie-
ście oraz tych, które są planowane. Niepokój mieszkańców 
dzielnicy budzi zapewnienie bezpieczeństwa dostarczania 
ciepła do ich domów. 

Spotkanie burmistrza 
z mieszkańcami Posady

Na wstępie burmistrz wymienił 
najważniejsze inwestycje prze-
prowadzone w całym mieście, 
by później omówić te, które 
zostały zrealizowane w dzielni-
cy Posada, gdzie w tej kadencji 
na działania inwestycyjne prze-
znczonych jest przeszło 62,5 
mln zł. Do najważniejszych na-
leżą: budowa obwodnicy, mo-
dernizacja ul. Łany wraz z bu-
dową łącznika, budowa dworca 
multimodalnego, chodników, 
sieci kanalizacji sanitarnej i wo-
dociągowej, oświetlenia. Po-
wstało Centrum Usług Senio-
ralnych, w trakcie realizacji jest 
adaptacja budynku byłego 
Gimnazjum nr 3 na Strefę Od-
krywania Wyobraźni i Aktyw-
ności. Uruchomiono nową linię 
autobusową dla ul. Łany i po-
wstało kilka przystanków. Przy 
ul. Ustrzyckiej SPGM od no-
wego roku rozpocznie prace 
budowlane związane z budową 
dwóch budynków wieloro-
dzinnych.

– Cieszę się, że mieszkańcy 
Posady doceniają poczynione 
inwestycje i inicjatywy, które 
poprawiły jakość życia. Miło 
jest słyszeć, że wreszcie sano-
czanie z okolic ul. Łany czują 
się jak mieszkańcy miasta. Jesz-
cze raz dziękuję za słowa uzna-
nia i dostrzeżenie naszych wy-
siłków w to, by ta dzielnica stała 
się bezpieczniejsza. Oczywiście 
potrzeb jest nadal dużo i zdaje-
my sobie sprawę, że należy do-
budować chodniki oraz zmo-
dernizować oświetlenie i nie-
które ulice – uważa burmistrz. 

Krzysztof Jarosz, prezes 
Sanockiego Przedsiębiorstwa 
Gospodarki Komunalnej przed-
stawił szczegółowo projekt wo-
dorowy, którego pierwszym 
etapem będzie zejście z emisji 
CO2.  W tej części miasta w ko-
lejnym roku planowane jest 
stworzenie nowego źródła cie-
pła, wiąże się to z instalacją przy 
sieci gazowej kotła gazowego 
na potrzeby mieszkańców 
i podmiotów gospodarczych. 

– Aby zapewnić ciepło 
w pańskich domach, po wypo-
wiedzeniu przez �rmę Sanok 

Rubber Company umowy na 
dostarczanie ciepła proponuje-
my podpisanie umów z tymi 
podmiotami, które chcą, aby 
SPGK tym inwestorem było. 
W następnej kolejności okre-
ślenie lokalizacji źródła ciepła  
– wstępnie to ul. Stróżowska – 
oraz uzgodnienie przejęcia sieci 
ciepłowniczej. Uzyskanie wa-
runków przyłączenia do sieci 
gazowej. Koszty poniesione to 
8-10 mln zł. Budowa kotła mu-
siałaby rozpocząć się w przy-
szłym roku, tak aby jesienią 
2024 roku została uruchomio-
na produkcja – wyjaśniał pre-
zes. 

Następnie głos zabrali 
mieszkańcy Posady, którzy 
wnioskowali o zamontowanie 
oświetlenia przy ul. Łany, 
wykonanie chodnika od ul. 
Robotniczej do ul. Kawczyń-
skiego w stronę działek, remont 
ul. Porcelanowej – mieszkańcy 
czekają na remont 20 lat, padła 
prośba o wykonanie kanalizacji 
przy ul. Cmentarnej – wicebur-
mistrz Artur Kondrat zapewnił, 
że w przyszłym roku zostaną 
rozpoczęte prace przy budowie 
kanalizacji. Kolejnymi ulicami, 
które domagają się według 
mieszkańców remontu, są ulice 
Wierzbowa oraz Nowa. Miej-
scowi dopytywali o plany 
budowy ścieżki rowerowej Velo 
San oraz zagospodarowanie 
terenu rekreacyjnego nad Sa-
nem. W imieniu mieszkańców 
głos zabrał radny Maciej 
Drwięga.

– Nasza dzielnica – Posada, 
z tych trzech skrajnych dzielnic: 
Olchowce, Dąbrówka i Posada 
jest najmniej doinwestowana. 
Czy możemy obiecać miesz-
kańcom dzielnicy, że teraz wła-
śnie na Posadzie będzie wyko-
nywanych więcej inwestycji? 
– dopytywał radny.

Burmistrz przyznał, że na 
dzielnicę do tej pory tra�ło zbyt 
mało środków �nansowych. 
Podkreślił, że zgłoszone przez 
mieszkańców problemy będą 
rozwiązywane w miarę możli-
wości. 

dcz
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Odpowiedzi Wójt Gminy Zarszyn Magdaleny Gajewskiej 
i rzecznika Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 
i Autostrad w Rzeszowie dot. budowy obwodnicy 
Miejsca Piastowego łączącej się z S-19.

Wójt Gminy Zarszyn 
Magdalena Gajewska
Przez teren gminy Zarszyn 
nie będzie przebiegł odci-
nek drogi ekspresowej S19. 
W chwili obecnej jest opraco-
wywana koncepcja do projek-
tu wykonawczego oraz stu-
dium korytarzowe dla zadania 
obwodnicy Miejsca Piastowe-
go, która to docelowo będzie 
się łączyć z drogą ekspresową 
S19. Oba te zadania są od sie-
bie niezależne, a inwestorem 
w przypadku drogi ekspreso-
wej S19 jak i obwodnicy 
Miejsca Piastowego jest Ge-
neralna Dyrekcja Dróg Krajo-
wych i Autostrad.

Jednocześnie należy za-
znaczyć, że to GDDKiA jako 
inwestor zleca podmiotowi 
wykonawczemu konsultacje 
społeczne dotyczące zaopinio-
wania wśród mieszkańców 
trasy tej obwodnicy oraz róż-
nych wariantów i podwarian-
tów. Gmina Zarszyn na prośbę 
Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad infor-
mowała, kiedy dane konsulta-
cje mają miejsce. 

Zaznaczam, że ze swojej 
strony interweniowaliśmy, aby 
konsultacje przeprowadzić 
w godzinach późniejszych, 
jednakże nasze prośby nie zo-
stały wzięte pod uwagę. Tłu-
maczono to sztywnym gra�kiem 
spotkań we wszystkich gminach, 
przez które przebiegać będzie 
obwodnica Miejsca Piastowego. 
Informowaliśmy mieszkańców 
przez wszystkie możliwe kanały, 
zaczynając od ogólnodostępnej 
strony internetowej gminy 
Zarszyn poprzez słupy ogłosze-
niowe, ogłoszenia kościelne, 
rozpowszechnienie informacji 
do sołtysów i radnych.

drogi w tym 
przypadku byłoby 

włączeniem do drogi kra-
jowej DK28 w km 268+700, to 
jest w rejonie skrzyżowania 
z drogą gminną nr 117353R 
relacji Pisarowce – Kostarowce. 
Rozwiązanie to miałoby bardzo 
korzystny wpływ zarówno na 
bezpieczeństwo jak i rozwój 
obecnej infrastruktury towarzy-
szącej tejże obwodnicy.

Myślę, że na podkreślenie 
zasługuje również fakt, że jako 
gmina wystosowaliśmy pisma 
do wszystkich zainteresowa-
nych samorządów z prośbą 
o wsparcie i podjęcie uchwał 
intencyjnych postulujących 
wydłużenie obwodnicy Miej-
sca Piastowego. Na nasz apel, 
w postaci uchwał odpowie-
działy Miasto Sanok, Gmina 
Miejsce Piastowe, Gmina Kro-
ścienko Wyżne i Powiat Kro-
śnieński. Od pozostałych sa-
morządów nie mamy odpo-
wiedzi. Mam cichą nadzieję, że 
jednak zdecydują się nas wes-
przeć. Oczywiście Rada Gmi-
ny Zarszyn również podjęła 
taką uchwałę, która została 
wysłana do Ministerstwa Infra-
struktury, GDDKiA oddział 

Obecnie nie posiadamy 
Programu Inwestycji przewidu-
jącego budowę drogi krajowej 
nr 28 w nowym śladzie na od-
cinku od końca obwodnicy 
Miejsca Piastowego do Sanoka.

Lokalizacja wiaduktu kole-
jowego w miejscowości No-
wosielce jest wynikiem zakre-
su inwestycji określonym 
w Programie Inwestycji. Pro-

ponowane aktualnie zakończe-
nie obwodnicy w wariantach 
północnych (warianty W1, W5, 
W5a, W6 oraz W6a) jest prze-
widziane w miejscu, które nie 
powoduje konieczności wybu-
rzeń oraz pozwala na bezkolizyj-
ne przekroczenie linii kolejowej 
nr 108, która w tym miejscu 
przebiega w oddaleniu od drogi 
krajowej nr 28.

Po spotkaniu z mieszkańca-
mi w dniu 15 listopada 2022 r. 
w Nowosielcach, w którym 
uczestniczyli przedstawiciele 
GDDKiA Oddziału w Rzeszo-
wie, stanowisko mieszkańców 
jest dobrze znane. Jednocześnie 
chcę podkreślić, że zarówno 
podczas pierwszej akcji infor-
macyjnej w lipcu 2021 r., jak 
i podczas drugiej akcji informa-
cyjnej w czerwcu 2022 r. nie 
były podnoszone głosy sprzeci-
wu wobec proponowanego za-
kończenia obwodnicy w wa-
riantach północnych.

Budowa obwodnicy Miej-
sca Piastowego realizowana jest 
w oparciu o uzgodniony Pro-
gram Inwestycji, który jasno 
określa zakres inwestycji oraz 
wskazuje orientacyjną długość 
inwestycji. W związku z po-
wyższym, obecnie w ramach 
tego zadania, nie ma możliwo-
ści kontynuowania prac dla 
dalszego odcinka w kierunku 
Sanoka. 

Budowa obwodnicy Miejsca Piastowego

Jeżeli chodzi 
o planowany zakres inwesty-

cji, a przede wszystkim to, 
gdzie będzie miała swój koniec 
obwodnica, to chciałam zazna-
czyć, że nikt nic z nami nie 
konsultował, nie ustalał i nie 
rozmawiał. Tak samo jak wszy-
scy mieszkańcy dostaliśmy do 
wiadomości gotowe trasy wraz 
z wariantami i podwariantami. 
Ministerstwo Infrastruktury 
z góry narzuciło wygląd całego 
projektu, do którego potem 
w formie konsultacji wszyscy 
mogliśmy się odnosić, zarów-
no samorządy jak i poszcze-
gólni mieszkańcy.

Odpowiadając na pytanie 
związane z bezpieczeństwem 
mieszkańców naszej gminy, to 
jest ono i zawsze było najważ-
niejsze, dlatego od samego 
początku nasze starania były 
ukierunkowane, aby przedłu-
żyć zakończenie tejże obwod-
nicy z miejscowości Nowosiel-
ce  aż do wpięcia się w obwod-

nicę Sanoka, co stanowi odci-
nek drogi krajowej DK 28. 
Świadczy o tym wiele pism 
oraz stanowiska wypracowane 
przez poszczególnych samo-
rządowców, przez których 
gminy przebiegać będzie ww. 
trasa. Na uwagi z naszej strony 
zareagował również Zarząd 
Powiatu Sanockiego, który to 
zaapelował do ministra o prze-
dłużenie tej trasy. W ślad za 
zarządem powiatu Konwent 
Wójtów i Burmistrzów Powia-
tu Sanockiego zwrócił się 
z prośbą o podjęcie przez mi-
nistra decyzji zmierzających 
do zwery�kowania dotychcza-
sowych planów w odniesieniu 
do zakresu rzeczowego plano-
wanego do rozpoczęcia zada-
nia budowy obwodnicy Miej-
sca Piastowego, uwzględniając 
potrzeby transportowe, jak też 
odwiedzających nasz region 
turystów. W piśmie zaapelo-
wano, aby trasę wydłużyć 
przynajmniej za przejazd kole-
jowy w Pisarowcach. Włączenie 

Problemy w dzielnicy

w Warszawie i Rzeszo-
wie oraz do biura projekto-

wego, które zajmuje się opra-
cowywaniem dokumentacji.  
Odnosząc się na koniec do py-
tania odnośnie kosztów budo-
wy wiaduktu, jest bardzo cięż-
ko stwierdzić, jakie w rzeczy-
wistości to będą koszty. Tak 
samo jak do tego, ile cała inwe-
stycja będzie kosztować. 

Ja ze swojej strony chciała-
bym pokreślić, że nie chcemy 
się zajmować tym, ile co będzie 
kosztować, chcemy i zajmuje-
my się tym, aby nasz oddolny 
głos dotarł do ministerstwa 
i spowodował, żeby chociaż 
teraz ktoś tam na górze spojrzał 
na naszą gminę naszymi ocza-
mi, a nie poprzez chłodne kal-
kulacje i obliczenia.

Stanowisko Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad 
w Rzeszowie
Zakres inwestycji budowy ob-
wodnicy Miejsca Piastowego 
w ciągu drogi krajowej nr 28 
realizowany jest w oparciu 
o uzgodniony przez Ministra 
Infrastruktury Program Inwe-
stycji. Przewiduje on budowę 
obwodnicy, która obejmie miej-
scowości: Miejsce Piastowe, 
Rymanów, Besko oraz Zarszyn.

Komentarze i stanowiska

Stanisław Chęć
Starosta Sanocki

Robert Pieszczoch
Przewodniczący 

Rady Powiatu Sanockiego

pragniemy złożyć Państwu najlepsze życzenia. 
Niech tegoroczne Święta będą jednymi z piękniejszych. 

Niech wyjątkowa atmosfera wigilijnej nocy, zapach choinki, 
wyczekiwana pierwsza gwiazdka i cichutko płynące dźwięki 

najpiękniejszych kolęd, przyniosą chwile zadumy i wzruszenia, 
ale też radości wynikającej 

z obecności najbliższych. 

Z okazji Świąt Bożego Narodzenia 

Życzymy, aby nadchodzący 
Nowy Rok 

przyniósł zdrowie, pomyślność, odpoczynek 
i wytchnienie od codziennych obowiązków

oraz same szczęśliwe chwile.

Z okazji Świąt Bożego Narodzenia 
życzę nieustannej Bożej obecności. 

Niech ten wyjątkowy czas 
napełni każdego ufnością i nadzieją, 

by w Gronie Najbliższych przeżyć Narodzenie Pana, 
a Nowy Rok 2023 niech przyniesie to co najlepsze,

 obfitując w życzliwość i dobroć ludzi.

W imieniu Sejmiku Województwa Podkarpackiego

Jerzy Borcz
Przewodniczący Sejmiku Województwa Podkarpackiego

Boże Narodzenie 2022 r.
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10 grudnia na terenie Budownictwa Ludowego w Sanoku od-
była  się druga część  warsztatu „Przyrodnicza zimowa saga 
w dolinie Sanu” Warsztaty powstały w ramach projektu „Roz-
wój Bieszczadzkiego Uniwersytetu Ludowego” s�nansowa-
nego przez Narodowy Instytut Wolności – Centrum Rozwo-
ju Społeczeństwa Obywatelskiego ze środków Programu 
Wspierania Rozwoju Uniwersytetów Ludowych na lata 2018 
-2030. Liderem projektu jest Bieszczadzki Uniwersytet 
Ludowy, Partnerem Lokalna Grupa Działania „Zielone 
Bieszczady”.

Saga w dolinie Sanu

Warsztaty odbyły się w formie 
18-godzinnego kursu. Pierwsze 
zajęcia odbywały się na terenie 
Pogórza Bukowskiego (w pa-
śmie Wiechy) oraz w dolinie 
rzeki San. Pierwsze zajęcia 
3 grudnia  prowadził mgr inż. 
Piotr Kutiak i w trakcie wę-
drówki szlakiem niebieskim 
(Sanok – Chryszczata) na od-
cinku Sanok – Kąty 525 m 
n.p.m. Następnie odbyło się  
przejście do Zagórza (Doliny), 
a kontynuacja zajęć w dolinie 
Sanu na ścieżce rowerowej Velo 
– San (wieża widokowa) i po-
wrót do Sanoka na ul. Stróżow-
ską. Trasa Sanok – Kąty 525 – 
Zagórz Dolina (14 km; podejść 
284 m, zejść 183 m) w wa-
runkach zimowych o średnim 
stopniu trudności. Uczestnicy 
zajęć wędrujący szlakiem nie-
bieskim z Sanoka na Kąty 525 
m n.p.m. mieli okazję rozpo-
znawać tropy jeleni, saren oraz 
wilków. Towarzyszyły im także 
dźwięki wydawane przez siko-
ry, sójki, dzięcioły i inne ptaki.

Teren wędrówki przebiegał 
przez podsanocką rolniczą 
miejscowość Stróże Wielkie 
oraz dolnoreglowe drzewosta-
ny jodłowo-bukowe z dużym 
udziałem brzozy, modrzewia 
i sosny, administrowane przez 
Nadleśnictwo Lesko, Lasy Pań-
stwowe. 

Zajęcia przebiegały na 
wzniesieniach powyżej 500 m 
n.p.m. wchodzące w skład 
mezoregionu Pogórza Bukow-
skiego chronione jako Obszar 
Chronionego Krajobrazu Be-
skidu Niskiego. 

Szczytowe partie pasma 
Wiechy, na którym w większo-
ści przebiegała wędrówka, to 
rozległe polany porośnięte na 
północnych stokach porolnymi 
drzewostanami gospodarczy-
mi, południowa część pasma 
natomiast zdominowana jest 
przez pola uprawne i ugory na 
terenach wsi Poraż i Niebiesz-
czany.

Urozmaicona struktura sie-
dlisk i spora ilość stanowisk 
ekotonowych sprzyjała obser-
wacji wielu ciekawych przyrod-
niczych zjawisk. Jednakże naj-
piękniejsze, zdaniem uczestni-

ków, były widoki z Kątów 525 
m n.p.m., stoków Księżej Góry 
489 m n.p.m. oraz Zakucia 411 
m n.p.m. Urzekały widoki pa-
sma granicznego, ośnieżonych 
szczytów połonin oraz pasma 
Łopiennika i Durnej. 

Wędrówkę zakończono 
w godzinach wieczornych 
w Zahuteńskim Lesie i na skra-
ju wsi Zahutyń. 

– Kilkunastoosobowa gru-
pa miała możliwość podziwiać 
panoramę miasta, malownicze 
pola i drzewostany administro-
wane przez nadleśnictwo Lesko 
– komentował warsztaty Piotr 
Kutiak – drugie zajęcia popro-
wadził kolega z bieszczadzkiego 
parku narodowego, Adam Sza-
ry autor wielu książek, takich 
jak „Tajemnice bieszczadzkich 
roślin”, „ Symbolika bieszczadz-
kich roślin”. Adam jest z wy-
kształcenia biologiem, botani-
kiem, zajmuje się również 
etnobotaniką. Podczas zajęć 
omówił jakie rośliny służyły tu-
tejszym grupom etnogra�cz-
nym jako pożywienie. Dwuna-
stoosobowa grupa zbierała 
podkorze, pąki roślin, korzenie, 
czyli elementy �ory, które są 
dostępne w okresie zimowym. 
Z zebranych roślin udało się 
zrobić pożywny krupnik, który 
na koniec zajęć wszyscy mogli 
spróbować. 

Saga w dolinie Sanu została 
zakończona, ale miejmy na-
dzieję, że to nie koniec. Uczest-
nicy zgodnie domagają się dal-
szego ciągu. 

Edyta Wilk

MBL w Sanoku

20 grudnia w SP8 dzieci polskie i ukraińskie zaprosiły gości, rodziców, dziadków, nauczycieli, włodarzy miasta i przedstawi-
cieli duchowieństwa prawosławnego i rzymskokatolickiego na wspólne kolędowanie. Ponadgodzinne przedstawienie było 
przyczyną wielu wruszeń dla obecnych.

Miłe popołudnie pełne wzruszeń 

Dzieci z pomocą nauczycieli 
przygotowały inscenizację 
narodzenia Jezusa jako teatr 
cieni. Oprawę muzyczną sta-
nowiły kolędy i pastorałki 
śpiewane po polsku i ukraiń-
sku. Ukraińskie dzieci do wy-
stępu przygotowała Solomia 
Cibaiło-Jara. Nie dało się nie 
zauważyć, że miały tremę. Nie-
mniej należą im się bardzo 
duże oklaski za cudowny 
i energetyczny występ. Dyrek-
tor Robert Zoszak dziękował 
nauczycielom za przygotowa-
nie pięknego przedstawienia. 
Nie krył również dumy 
ze swoich uczniów. Chyba 
sam był zaskoczony malowni-
czym przedstawieniem. Wice-
burmistrz Grzegorz Kornecki 
w imieniu burmistrza oraz 
władz miasta podziękował 
młodym artystom za godzinę 

pięknych doznań i wzruszeń. 
Zgromadzonym życzył spoko-
ju, pokoju i zdrowia.

– Najważniejsze, byśmy 
trwali w zdrowiu. W ten szcze-
gólny wigilijny wieczór przy-
tulili się ze zrozumieniem 
i życzliwością, by trwać w na-
stępnym roku w dobru i po-
godzie ducha.

Wśród gości był również 
ks. mitrat Jan Antonowicz, któ-
ry dziękował za gościnność Po-
laków oraz wyraził wiarę, że 
wojna jak najszybciej pójdzie 
w zapomnienie. Cóż… Chyba 
nic tak nie łączy jak wspólne 
śpiewanie. Czasem trudno wy-
razić nasze uczucia, czy emocje 
słowami, lecz kiedy dodamy do 
słów nuty, w świat leci melodia 
która staje się modlitwą.

Ten rok, ten dzień wigilij-
ny, dla wielu z nas będzie 

szczególny. Wielu z nas straci-
ło bliskich, rodzinę, przyja-
ciół. Wielu z nas gości osoby 
zza wschodniej granicy. 
Trwajmy w zrozumieniu i po-
rozumieniu, bo tylko to może 
nam dać spokojną przyszłość.

I razem zaśpiewajmy – 
Chwała na wysokości, chwała 
na wysokości, a pzokój na zie-
mi. Слава Во Вишніх Богу, 
Слава Во Вишніх Богу, 
а мир всім на землі.

Edyta Wilk
 
 

Wieczór kolęd w SP 8

Święta Bożego Narodzenia  to czas radości, wytchnienia i mi-
łości. To czas kiedy spotykamy się w gronie rodzinnym, ale 
także osób szczególnie nam bliskich. W Centrum Usług Se-
nioralnych odbyło się spotkanie wigilijne. Nie zabrakło cie-
płych słów oraz tradycyjnego łamania się opłatkiem, a także 
wspólnego kolędowania.

Kolędowanie na spotkaniu wigilijnym 
Centrum Usług Senioralnych

Na spotkaniu wigilijnym nie 
mogło zabraknąć seniorów 
z Centrum Usług Senioral-
nych, przedstawicieli władz 
samorządowych, księży oraz 
pracowników Archidiecezji 
Przemyskiej, którzy wspólnie 
zasiedli do stołu, aby poczuć 
już zbliżające się święta Boże-
go Narodzenia.

– W Centrum Usług Se-
nioralnych na Posadzie panu-
je wspaniała atmosfera – „ca-
ritasowska”. Caritas to miłość, 
a miłość to dobro, życzliwość, 
cierpliwość, opanowanie. 
Każdemu z państwa życzę, 
aby ta miłość się rozrastała, by 
emanowała, aby była obecna 
wśród nas. Szczególne słowa 
pragnę skierować do senio-
rów, bowiem sam nim jestem 
– choć nazywają mnie emery-
tem. Senior to osoba, która 
odznacza się mądrością życia, 
to osoba, która w swoim życiu 
bardzo dużo przeżyła, dzięki 
czemu posiada wielką mą-
drość życiową, którą może się 

dzielić – powiedział ks. prałat 
Andrzej Skiba.

Biskup Krzysztof Chudzio 
odmówił modlitwę oraz 
pobłogosławił opłatki, życząc 
wszystkim zdrowych i weso-
łych świąt, pełnych łask bo-
żych. Po zakończonej modli-
twie w rodzinnej atmosferze 
wszyscy składali sobie świą-
teczne oraz noworoczne ży-
czenia, łamiąc się opłatkiem, 
by później zasiąść do wiecze-
rzy wigilijnej. Podczas spo-
tkania nie mogło zabraknąć 
wspólnego kolędowania naj-
piękniejszych polskich kolęd 
i pastorałek przy dźwiękach 
harmonii. To kolejne spotka-
nie wigilijne zorganizowane  
w CUS, które prowadzi Cari-
tas Archidiecezji Przemyskiej, 
które pokazuje, jak ważne 
są wspólnie spędzone chwile, 
szczególnie seniorów, którzy 
często bywają samotni, 
a dzięki takim spotkaniom 
mogą poczuć magię świąt. 
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Koncerty jazzowe, opery, seanse �lmowe, spektakle teatralne,  
plejada najwybitniejszych artystów teatralnych oraz muzycz-
nych niejednokrotnie gości na deskach Sanockiego Domu Kul-
tury. Ubiegły rok był dla placówki niezwykle udany. Poprosili-
śmy Waldemara Szybiaka, dyrektora SDK-u o podsumowanie 
2022 roku oraz przedstawienie planów na zbliżający się 2023.
 

Szefowie miejskich placówek kulturalnych podsumowują miniony rok i opowiadają o planach na przyszłość

Waldemar Szybiak – dyrektor Sanockiego Domu Kultury

– Ubiegły rok należał do bardzo 
udanych, choć początek jeszcze 
ze względu na pandemię był 
trudny.  Zorganizowaliśmy spo-
ro ciekawych imprez. Naszą pla-
cówkę odwiedziło wielu gości, 
którzy doceniają bogatą ofertę 
artystyczną. W 2022 roku łącz-
nie z seansami �lmowymi, kon-
certami, spektaklami, warsztata-
mi artystycznymi oraz innymi 
wydarzeniami w Sanockim 
Domu Kultury odbyło się mnó-
stwo imprez, w których uczest-
niczyło około 60 tysięcy osób. 
Seansów kinowych było ponad 
pół tysiąca. Jesteśmy zadowole-
ni, że działania kulturalne odby-
wają się przy wypełnionej sali. 
Przypomnijmy, że 14 lipca za-
kończyła się modernizacja sali 
widowiskowej. Wymieniono 
wszystkie fotele oraz wykładzi-
nę. W odnowionej sali znalazło 
się 328 foteli, 39 krzeseł teatral-
nych oraz 56 krzeseł z loży od-
nowionych na bazie starych. 
Wszystkich miejsc jest razem 
423, wymiana wszystkich foteli 
kosztowała 474 tys.  złotych brut-
to. SDK otrzymał do�nansowa-
nie z ministerstwa w ramach 
programu  Infrastruktura Do-
mów Kultury w wysokości 102 
tys. złotych. Przeznaczono jesz-
cze 380 tys. złotych (z czego 250 
tys. zł tej sumy pochodzi od 
Miasta)  na wymianę wykładzi-
ny i cyklinowanie podłóg. 

Warto podkreślić, że stare 
fotele nie zostały wyrzucone, 
lecz przekazano je sanockim 
szkołom średnim, by były wy-
korzystywane na korytarzach.

 – Warto się cieszyć z tego, 
że zespoły, które powstały  dwa-
dzieścia, trzydzieści lat, nadal 
są. Trudne czasy pandemii nie 
zniechęciły ich do działania. To 
był szczególny rok dla naszego 
zespołu smyczkowego Con 
Amore, który obchodził dwu-
dziestolecie podkreślone pięk-
nym koncertem. Koncert po-
kazał szczególną pracę Grażyny 
Dziok, dzięki której zespół się 
rozwija, ale również praca po-
mocnicza osób, które  dbają, 
np. o kostiumy czy oświetlenie 
na koncertach – kontynuje 
Szybiak. 

Zespół Con Amore może 
należy do amatorskich, ale jego 
poziom zbliżył się do profesjo-

nalistów. Dobrze, że zdolna 
młodzież ma gdzie chodzić, 
uczestniczyć w zajęciach. In-
nym zespołem działającym już 
wiele lat przy SDK jest zespól 
Autosan, prowadzony przez 
lata przez niezwykłego człowie-
ka Jana Podkula. Obecnie stery 
przejęła Martyna Dąbrowska, 
wychowanka Podkula. Ponad 
sześćdziesiąt osób regularnie 
się spotyka, by ćwiczyć układy 
tańców ludowych i tradycyj-
nych. 

– Musimy teraz wspomnieć 
zespół istniejący od trzydziestu 
dwóch lat – Flamenco. Pani 
Wiesława Skorek z niesłabnącą 
energią wciąż trwa na posterun-
ku i zaraża młodzież miłością do 
tańca. Cieszę się, że udało się 
jedenaście lat temu oddać do 
użytku salę tańca. Kiedy przy-
jeżdżają do nas zespoły zawodo-
we, są pod wrażeniem tej sali. 

Nasze sanockie zespoły mają 
naprawdę godne miejsce do 
ćwiczeń, rozwijania się i tre-
ningów. Wspomnijmy również 
o zespole Progres, który rów-
nież istnieje ponad trzydzieści 
lat. Musimy wspomnieć 
o mniejszych formach, nie-
mniej regularnie spotykających 
się w SDK-u. To grupa teatralna 
prowadzona przez Jolantę 
Jarecką – Dekonstrukcja. W po-
przednim roku wystawili „Ślub” 
Gombrowicza, co prawda 
w wersji amatorskiej. Jednak to, 
że młodzi ludzie zajęli się taką 
sztuką, wykazuje, że mają po-
tencjał. Wspomnijmy jeszcze 
o zespole bębniarskim. Bardzo 
oryginalna forma prowadzona 
przez Jacka Dusznika. Bębnią 
we wtorki i czwartki zacięcie. 
Jest też kilka form plastycznych, 
które istnieją i trwają. Co nowe-
go? Od roku mamy zajęcia 

Mateusz Neckar, najmłodszy 
z młodych talentów, po zwycię-
stwie na estradzie konkursowej 
w Wilnie oraz I miejscu w Kon-
kursie w Miami w USA zdobył 
II nagrodę w prestiżowym  26 
Międzynarodowym Festiwalu 
Muzyki Akordeonowej w Prze-
myślu, który odbył się w dniach 
7-10 grudnia z udziałem ponad 
120 najlepszych wykonawców 
z Polski oraz z Ukrainy, Litwy, 
Czech, Słowacji i Chin. W tym sa-
mym konkursie II nagrodę wy-
walczył również duet Filip&Kac-
per – Filip Siwiecki i Kacper Kosz-
tyła, jedynie o 0.03 pkt. za zwycię-
skim Trio z Krakowa. 16-letni  
Dawid Siwiecki z kolei uzyskał 
cenne wyróżnienie w tym kon-
kursie w bardzo trudnej kategorii 
do 18 lat, kontynuując swoją pięk-
ną serię – wcześniej wygrane kon-
kursy w Wilnie i Berlinie. Tuż 
za nim otarł się o wyróżnienie 
Kacper Kosztyła.

Filip i Kacper znakomicie 
spisali sie również w Interna-

Pod hasłem „Czytamy poezję!” sanoczanie spotkali się w so-
botni wieczór 17 grudnia br., z inicjatywy Miejskiej Bibliote-
ki Publicznej w Sanoku, w galerii BWA, by nie tylko wysłu-
chać, ale również czytać osobiście wiersze Janusza Szubera. 

Urodziny Janusza Szubera

Kontynuowaliśmy w ten spo-
sób pomysł spotkań, jakie 
kilkukrotnie w poprzednich 
latach organizowała Małgo-
rzata Sienkiewicz-Wosko-

czydło, aktorkę Teatru im. 
Wandy Siemaszkowej w Rze-
szowie, ale goście, którzy przy-
byli na „Urodziny Poety”, rów-
nież przyłączyli się do czytania, 
deklamując wybrane wiersze. 
Niektóre osoby podzieliły się 
krótkimi re�eksjami, związany-
mi z poezją J. Szubera. 

Uczestnicy spotkania mo-
gli też wysłuchać muzyki gita-
rowej, a grał słuchacz PSM I i II 
st. w Sanoku, Mateusz Wójcik 
– uczeń prof. Iwony Bodziak. 

(mn)

Czytajmy poezję

tional Autumn Contest Digi-
-form-art, festiwalu organizo-
wanym przez Fundację Bene-
�s Pomorza Zachodniego 
w Kamieniu Pomorskim, zdo-
bywając 3 pierwsze miejsca: 
Filip oraz Kacper solo i razem 
w duecie. Wszyscy wymienie-
ni uczniowie to uczniowie 
Andrzeja Smolika. Pięknym 

końcowym akcentem mijają-
cego roku był występ Filipa 
i Kacpra solo i w duecie oraz 
Dawida w Koncercie Młodej 
Katedry Akordeonu w Akade-
mii Muzycznej w Katowicach 
w dniu 13 grudnia, przyjęty 
z ogromnym uznaniem przez 
słuchaczy, profesorów, studen-
tów i melomanów ze Śląska. 
Warto nadmienić, że Filip 
otrzymał niedawno na Zamku 
Królewskim w Warszawie Sty-
pendium Ministra Kultury 
i Dziedzictwa Narodowego, zaś 
Kacper, Filip i Dawid są bene�-
cjentami Stypendiów Programu 
Nie Zagubić Talentu Samorzą-
du Podkarpackiego. 

(mn)

wicz, w czasie bliskim urodzi-
nom poety (10 grudnia).

Do prezentacji utworów 
Janusza Szubera zaprosiliśmy 
w tym roku Joannę Baran-Mar-

Sukcesy akordeonistów
PSM W SANOKU

Znakomicie kończą rok 2022 sanoccy akordeoniści, ucznio-
wie PSM I i II st. w Sanoku im. Wandy Kossakowej. Trwa 
piękna seria ich sukcesów w wielu poważnych konkursach 
międzynarodowych. 

z hip-hopu. Młodzież już sporo 
potra� i ma zacięcie, by przy-
chodzić na zajęcia – opowiada 
dyrektor.

Ostatnia forma, która „wy-
kluła się” przy SDK to koło recy-
tatorskie prowadzone przez Ka-
milę Mackiewicz-Rossmanith. 
Okazuje się, że jest młodzież 
która w dzisiejszych czasach ma 
chęć recytować poezje. 

– Jedną z naszych działal-
ności jest działalność impresa-
ryjna. Mamy taką opinię w Pol-
sce, że artyści chcą do nas przy-
jeżdżać. Mało tego, losują cza-
sem, kto przyjedzie, kiedy  nie 
pozwala  na to, by wszyscy byli 
na naszej scenie i trzeba okroić 
zespół. Do tej działalności mu-
simy dokładać, bo przecież 
w Sanoku nie wywindujemy 
cen biletów. Niemniej tak to już 
jest, że są działki, na których się 
zarabia, a inne, do których się 

dokłada. Jedyna forma, która 
przynosi plusy to seanse �lmo-
we. Dodam, że imprez, które 
się wydarzyły łącznie z seansa-
mi było ponad 900. 

Festiwal im. Adama Didu-
ra, Gwiazdy Jazzu w SDK to �a-
gowe wielkie wydarzenia 
w domu kultury. Zawsze przy-
ciągają melomanów z Sanoka 
i okolic. Festiwal udało się kon-
tynuować nawet w trakcie pan-
demii  2021, 2022), kiedy to 
został przeniesiony z marca na 
czerwiec. W przyszłym roku fe-
stiwal planowany jest tradycyj-
nie na marzec. Czerwiec jest 
już miesiącem urlopowym, za-
planowanych wyjazdów i wo-
bec tego marzec się lepiej 
sprawdza. Na Festiwal przyjeż-
dżają melomani nie tylko 
z okolic, ale i z Podkarpacia. 

– Wielkim wydarzeniem był 
dla mnie przyjazd Janusza Olej-
niczaka najlepszego polskiego 
pianisty-szopenisty. Mimo tego, 
że muzyki poważnej w mediach 
nie ma, sala była pełna! Wrócę 
jeszcze do festiwalu im. Adama 
Didura. Docenia się nasze stara-
nia i   SDK jest nazywany miej-
scem dwunastej opery w Polsce 
– dodaje dyrektor. 

To oczywiście skrót wyda-
rzeń, które działy się w SDK-u, 
warto zajrzeć chociażby do nu-
meru 40 „Tygodnika Sanockie-
go”, gdzie jeden z festiwali jest 
bardzo szeroko omawiany. 

– Co w przyszłym roku? 
Plany są, marzenia są, działamy 
dalej – podsumował dyrektor 
Szybiak re�eksje nad mijają-
cym rokiem. 

Edyta Wilk

Saga w dolinie Sanu
MBL w Sanoku
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Sanocki skansen jak co roku przyciąga tłumy mieszkańców Sanoka oraz okolic na coroczny Jarmark Bożonarodzeniowy. W tym roku został zorganizowany po raz jedenasty. Na gości czekało 
wiele atrakcji, żywa szopka, wizyta św. Mikołaja oraz smakołyki przygotowane przez Koła Gospodyń Wiejskich, a całość uświetniały występy grup kolędniczych. 

XI Jarmark Bożonarodzeniowy 

18 grudnia w sanockim skansenie zo-
stał zorganizowany XI Jarmark Bożo-
narodzeniowy. Ten rok był wyjątko-
wy, a to za sprawą bogatej oferty przy-
gotowanej przez organizatorów:  Po-
wiat Sanocki, Muzeum Budownictwa 
Ludowego oraz Muzeum Historycz-
ne w Sanoku. Tegoroczny Jarmark 
został wzbogacony o występy grup 
kolędniczych. Na odwiedzających 
skansen czekało mnóstwo atrakcji 
oraz smakołyków przygotowanych 
przez Koła Gospodyń Wiejskich. 
Chętni mogli zakupić wyjątkowe wy-
roby świąteczne oraz potrawy wigilij-
ne, ciasta, sery, wędliny, a także róż-
norakie ozdoby świąteczne oraz 
prezenty.  Niewątpliwie jedną z naj-
większych atrakcji, szczególnie dla 
najmłodszych, była żywa szopka, 
dzieci mogły pogłaskać zwierzątka, 
a niekiedy zobaczyć je po raz pierw-
szy. W tym roku odwiedzający Jar-
mark mogli obejrzeć niesamowite in-
scenizacje w wykonaniu aż dziewię-
ciu grup kolędniczych: Grupa z Posa-
dy Zarszyńskiej  – Jasełka; Górnicza 
Orkiestra Dęta z Sanoka; Zespół Mu-
zyczno-Obrzędowy „Pakoszowia-
nie”; Kolędnicy z Zespołu „Arabe-
ska” i „Cassiopeia”; Grupa Śpiewacza 
„Śpiewanka” z Mokrego; Kolędnicy 
ze Szkoły Podstawowej w Rzepedzi; 
Kolędnicy Noworoczni ze Słomian-
nikiem z gminy Bukowsko; Głos 
z Betlejem z para�i pw. Przemienienia 
Pańskiego w Sanoku; Święta Rodzina 
– przedstawienie grupy inscenizacyj-
nej z I i II Liceum Ogólnokształcącego 
w Sanoku. Wszyscy chętnie dołączali 
się do wspólnego kolędowania, czując 
już atmosferę zbilżających się świąt 
Bożego Narodzenia. Dzieci z niecier-
pliwością oczekiwały na wizytę  św. 
Mikołaja, który nieco się spóźnił. Jed-
nak warto było czekać, gdyż każdy 
otrzymał wspaniały prezent w postaci 
zabawek czy smakołyków. Ci nieco 
starsi mogli wygrać pachnący i świe-
żutki chleb z piekarni Sezonowo, ufun-
dowany przez starostę Stanisława 
Chęcia. Piekarnia czynna jest już cały 
rok, a jej wyroby możemy zakupić np. 
w budynku przy kładce. Chętni mieli 
okazję wysłuchać prelekcji w wykona-
niu Bieszczadzkiego Uniwersytetu 
Ludowego pt. „Porozmawiajmy o lo-
kalnych tradycjach bożonarodzenio-
wych”. 
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O godzinie 16.00 harcerze hufca 
ZHP Ziemi Sanockiej przekazali 
Betlejemskie Światełko Pokoju na 
ręce burmistrza Miasta Sanoka 
Tomasza Matuszewskiego.

– Za nami już 3. Jarmark Adwen-
towy na sanockim Rynku. Za ty-
dzień będziemy świętować w na-
szych domach, ciesząc się ręcznie 
wykonanymi ozdobami, zakupiony-
mi u lokalnych rękodzielników. 
Ok. 60 wystawców głównie z ręko-
dziełem, a także wyrobami garmaże-
ryjnymi, wypiekami i przetworami 
zaprezentowało swój asortyment 
mieszkańcom Sanoka i okolic. Część 
z nich dochód ze sprzedaży przezna-
czyła na cele charytatywne. Ważne 
jest, by wspierać się wzajemnie 
w tym wyjątkowym czasie. Dziękuję 
mieszkańcom, którzy odwiedzali 
stoiska na Rynku. Dziękuję wystaw-
com za obecność, za to, że dzielą się 
swoim talentem. Dziękuję wszyst-
kim, którzy włączyli się w organiza-
cję Jarmarku, w tym Młodzieżowej 
Radzie Miasta Sanoka. 

Słowa wdzięczności kieruję do 
uczniów, ich rodziców oraz nauczy-
cieli Państwowej Szkoły Muzycznej 
I i II st. im. Wandy Kossakowej 
w Sanoku, za wspólne kolędowanie 
w Kawiarni u Mnicha. Dziękuję har-
cerzom hufca Ziemi Sanockiej Sa-
nocki Skaut za przekazanie Betle-
jemskiego Światełka Pokoju i przy-
bliżenie jego historii. Dla dzieci 
mam dobrą wiadomość, jak tylko 
będą grzeczne Mikołaj wróci za rok. 
Tymczasem życzę spokojnych przy-
gotowań do świąt Bożego Narodze-
nia – podsumował burmistrz rado-
sne i ciepłe spotkanie, mimo mocno 
sypiącego śniegu i ujemnej tempera-
tury.

Na sanockim Rynku można było 
spotkać Mikołaja, posłuchać kolęd 
i znaleźć nietuzinkowe prezenty pod 
choinkę.

– Niech to światełko będzie iskrą 
pokoju zarówno dla nas, jak i dla na-
szych sąsiadów zza wschodniej gra-
nicy – powiedział na koniec bur-
mistrz, składając życzenia zdrowia, 
szczęścia i właśnie pokoju wszyst-
kim mieszkańcom oraz gościom 
zza wschodniej granicy, którzy za-
trzymali się w Sanoku.

ew

Jarmark Adwentowy na Rynku
Na sanockim Rynku w dniach 17 – 18 grudnia odbył się Jarmark Adwentowy. W sobotę i niedzielę można było tam kupić ozdoby choinkowe, dekoracje świąteczne i wiele smakołyków na 
świąteczny stół. Na stoiskach były m.in. domowe wypieki, aromatyczne sery, tłoczone na zimno oleje, ozdoby świąteczne, miody…
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DYŻURY 
W RADZIE MIASTA

29 grudnia 2022 r. 
(czwartek) pokój nr 67

dyżur pełni radny

Marian Osękowski
w godz. 17.00–18.00

OGŁOSZENIA 
DROBNE

LOKALE,
 NIERUCHOMOŚCI

Sprzedam■ Mieszkanie własnościowe 
62,50 m2, 3-pokojowe, 3 pię-
tro, osiedle Błonie, z pełnym 
wyposażeniem, cena 375 000 
zł, tel. 607 301 250

Kupię■ Działkę przy rzece Osława, 
tel. 602 476 137■ Działkę, las w Bieszczadach 
lub nad Soliną, tel. 600 033 733

AUTO-MOTO

Kupię■ Auta za gotówkę, tel. 600 
033 733■ Auto zabytkowe, tel. 602 
476 137■ Stare motory niezależnie 
od stanu, tel. 534 456 353

USŁUGI

■ Moskitiery, rolety, tel. 600 
297 210

OGŁOSZENIE

Burmistrz Miasta Sanoka
zawiadamia, że na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 
Urzędu Miasta Sanoka http://bip.um.sanok.pl/ zamieszczono 
ogłoszenie o przetargu nieograniczonym, licytacyjnym na 
dzierżawę lokalu użytkowego, położonego przy ul. Lipińskie-
go 31 w Sanoku (na terenie Dworca Multimodalnego). 

Szczegółowe informacje na temat przetargu można uzy-
skać w Wydziale Gospodarki Komunalnej  i Ochrony Środowi-
ska Urzędu Miasta pod nr. telefonu: 13-46-52-852.

OGŁOSZENIE

Gmina Miasta Sanoka 
uprzejmie informuje P.T. Podróżnych, że w okresie świąteczno 
– noworocznym autobusy komunikacji miejskiej będą kurso-
wały wg następujących rozkładów jazdy:
» 24 grudnia 2022 r. (Wigilia) – autobusy kursują wg rozkła-
du jazdy obowiązującego w soboty do godziny 18.00 (wszyst-
kie kursy rozpoczynające się przed godziną 18.00 zostaną 
dokończone).
» 25 grudnia 2022 r. (Boże Narodzenie – 1 dzień Świąt) – 
autobusy  komunikacji miejskiej nie kursują.
» 26 grudnia 2022 r. (Boże Narodzenie – 2 dzień Świąt) – 
autobusy komunikacji miejskiej kursują wg rozkładu jazdy 
obowiązującego w niedziele i święta.
» 31 grudnia 2022 r. (Sylwester) – autobusy komunikacji miej-
skiej kursują wg rozkładu jazdy obowiązującego w soboty.
» 1 stycznia 2023 r. (Nowy Rok) - autobusy komunikacji miej-
skiej kursują  wg rozkładu jazdy obowiązującego w niedziele 
i święta.
» 6 stycznia 2023 r. (Święto Trzech Króli) - autobusy komuni-
kacji miejskiej kursują wg rozkładu jazdy obowiązującego 
w niedziele i święta.

OGŁOSZENIE

O B W I E S Z C Z E N I E 
z dnia 2 grudnia 2022 r.

Stosownie do art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego 
(Dz. U. z 2022r. poz. 2000) w związku z art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych 
zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2022 r. poz. 176)

STAROSTA SANOCKI ZAWIADAMIA
w dniu 02.12.2022 r. została wydana dla Burmistrza Miasta Sanoka decyzja Nr 4/22 

(znak sprawy: AB.6740.9.1.2021) o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej p.n.: 
„Rozbudowa ulic Kalinowej (G117165R), Dworskiej (G117164R) i Granicznej (G117163R)

 w Sanoku dz. Dąbrówka o długości 0,98 km” 

na nieruchomościach lub ich częściach, położonych w Sanoku, obręb Dąbrówka

I. Działki istniejącego pasa drogowego, znajdujące się w liniach rozgraniczających  
teren inwestycji (nie podlegają podziałowi):   

dz. nr: 1388/2, 1407/2, 1165, 1166/3, 1167/1, 1168/8, 1169/7, 1169/9, 1390, 1389/1, 1392/1, 
1393/3, 1394/3, 1394/5, 1395/1, 1396/3, 1397/6, 1397/8, 1398/1, 1400/1, 1401/1, 1405/1, 
1408/1, 1409/1, 1411/5, 1412/9, 1412/11, 1448/9, 1448/13, 1448/15, 1448/17, 1452/10, 
1166/5, 1166/13, 1168/6, 1399/1, 1406/1, 1410/3, 1411/3, 1448/11

II. Działki położone w liniach rozgraniczających teren inwestycji w całości 
przechodzące w projektowany pas drogowy:

dz. nr: 1166/5, 1166/13, 1168/6, 1399/1, 1406/1, 1410/3, 1411/3, 1448/11, 

III. Działki położone w liniach rozgraniczających teren inwestycji wymagające ich    
podziału: 

dz. nr: 1164/1 (1164/12 i 1164/13), 1164/2 (1164/14 i 1164/15), 1164/7 (1164/16 i 1164/17), 
1164/8 (1164/18 i 1164/19), 1164/10 (1164/20 i 1164/21), 1166/6 (1166/14 i 1166/15), 
1406/2 (1406/3 i 1406/4), 2451 (2451/1 i 2451/2)
(w nawiasie wskazano działki po podziale, wytłuszczoną czcionką zaznaczono działki 
powstałe w wyniku podziału przeznaczone pod inwestycję)        

V. Działki lub ich części, z których korzystanie będzie ograniczone:         
dz. nr: 1166/10, 1166/11, 1166/12, 1167/5, 1168/7, 1168/9, 1169/8, 1169/10, 1392/3, 1393/4, 
1394/4, 1394/6, 1395/2, 1397/7, 1398/2, 1405/3, 1405/5, 1408/2, 1409/2, 1410/4, 1411/8, 
1412/10, 1444/5, 1444/7, 1444/9, 1444/12, 1444/13, 1448/12, 1448/14, 1448/16, 1452/1, 
1452/9, 1452/13, 1453/3, 1776/2, 2459, 1400/2, 2534, 1164/2(1164/14, 1164/15), 1164/
7(1164/16, 1164/17), 1164/8(1164/18, 1164/19), 1166/6(1166/14, 1166/15), 1406/2(1406/3, 
1406/4), 1405/7, 1452/6, 1452/11
(w nawiasie wskazano działki po podziale, wytłuszczoną czcionką zaznaczono działki 
lub ich części, z których korzystanie będzie ograniczone)

Z treścią przedmiotowej decyzji strony mogą zapoznać się w Wydziale Architektury i Budownictwa 
Starostwa Powiatowego w Sanoku przy ul. Kościuszki 36, pokój 29, tel. 13 46 57 620, w godzinach 
pracy Urzędu. Pouczenie o przysługujących środkach odwoławczych zawarte jest w decyzji.

Decyzję uważa się za doręczoną po upływie 14 dni od dnia jej publicznego ogłoszenia.

ZAADOPTUJ ZWIERZAKA

Rufi

KOM.  697 979 971   
TEL.  13 463 16 34

Ma ok. 6-7 lat. To  malutki 
psiak, waży zaledwie 7 kg 
(taki kot na dłuższych łap-
kach). Dogaduje się z psami 
i kotami.  Jest w trakcie lecze-
nia. Przebywa w domu tym-
czasowym, ale może tam być 
maksymalnie tydzień ze 
względu na przeprowadzkę 
opiekunek. Szukamy domu 
stałego lub tymczasowego. 
Najlepiej stałego.

Kontakt w sprawie 
adopcji: 695 273 839

Ogłoszenie Burmistrza Miasta Sanoka
o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania prze-
strzennego terenu  położonego w dzielnicy Zatorze m. Sanoka, o nazwie „PŁOWIECKA - II”

Na podstawie art. 17 pkt 9 i pkt 11 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (tekst jednolity Dz. U. z 2022 r. poz. 503 z późn. zm.) oraz uchwały nr XXXIII/245/20 Rady 
Miasta Sanoka z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego zawiadamiam o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu  położonego w dzielnicy Zatorze 
m. Sanoka, o nazwie „PŁOWIECKA - II”, wraz z prognozą oddziaływania na środowisko i uzasadnieniem 
w dniach od 2 stycznia 2023 r. do 31 stycznia 2023 r. w siedzibie Urzędu Miasta w Sanoku, 38-500 Sanok, 
ul. Rynek 1, pokój nr 50 w godzinach od 8.00 do 14.00 oraz na stronie internetowej Urzędu Miasta 
w Sanoku w Biuletynie Informacji Publicznej pod adresem: https://bip.um.sanok.pl/?c=mdTresc-
-cmPokaz-2297

Dyskusja publiczna nad rozwiązaniami przyjętymi w ww. projekcie miejscowego planu zagospoda-
rowania przestrzennego odbędzie się w dniu 17 stycznia 2023 r. w siedzibie Urzędu Miasta Sanoka, 
ul. Rynek 1, 38-500 Sanok, w sali Herbowej  w godz. od 12.00 do 13.30.

Zgodnie z art. 18 ust. 1 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, każdy, kto kwestio-
nuje ustalenia przyjęte w ww. projekcie planu miejscowego, może wnieść uwagi.

Uwagi należy składać do Burmistrza Miasta Sanoka na piśmie w formie papierowej w siedzibie Urzę-
du Miasta w Sanoku, ul. Rynek 1, 38-500 Sanok, lub przesłać na podany adres lub w formie elektronicznej, 
w tym za pomocą środków komunikacji elektronicznej: poprzez platformę usług administracji publicznej 
ePUAP lub za pomocą poczty elektronicznej na adres e-mail: wgp@um.sanok.pl z podaniem imienia 
i nazwiska lub nazwy jednostki organizacyjnej oraz adresu zamieszkania albo siedziby, oznaczenia nieru-
chomości, której uwaga dotyczy, w nieprzekraczalnym terminie do dnia 15 lutego 2023 r.

Ponadto na podstawie art. 39 ust. 1, art. 46 pkt 1, art. 54 ust. 2 i ust. 3 ustawy z dnia 3 października 
2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie śro-
dowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (tekst jednolity Dz. U. z 2022 r. poz. 1029 z późn. 
zm. ) w okresie wyłożenia do publicznego wglądu zapewnia się możliwość udziału społeczeństwa 
w postępowaniu w ramach strategicznej oceny oddziaływania na środowisko skutków realizacji projektu 
ww. planu miejscowego wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, z możliwością zapoznania się 
z niezbędną dokumentacją sprawy, w miejscu i terminach podanych powyżej. 

Dane o dokumentach stanowiących dokumentację sprawy zostały zamieszczone w publicznie do-
stępnym wykazie danych o dokumentach zawierających informacje o środowisku i jego ochronie, o któ-
rym mowa w art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku 
i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środo-
wisko (tekst jednolity Dz. U. z 2022 r. poz. 1029 z późn. zm.). Zainteresowani mogą składać wnioski i uwa-
gi w postępowaniu dotyczącym strategicznej oceny oddziaływania na środowisko w terminie do dnia 
15 lutego 2023 r.:

- w formie pisemnej lub ustnie do protokołu w siedzibie Urzędu Miasta w Sanoku, ul. Rynek 1, 38-500 
Sanok,

- za pomocą środków komunikacji elektronicznej bez konieczności opatrywania ich kwalifikowanym 
podpisem elektronicznym na adres e-mail: wgp@um.sanok.pl

Organem właściwym do rozpatrzenia uwag jest Burmistrz Miasta Sanoka.
Burmistrz Miasta Sanoka Tomasz Matuszewski

Klauzula informacyjna przy procedowaniu miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.  
 

Przy podejmowaniu czynności związanych z: 
1) wyłożeniem projektu planu do publicznego wglądu i organizowaniu dyskusji publicznej zgodnie 
z art. 17 pkt 9 w ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tekst 
jednolity Dz. U. z 2022 r. poz. 503 z późn. zm.), zwanej dalej ustawą,
2) wnoszeniem uwag do projektu planu, zgodnie z art. 17 pkt 11 ustawy, 
3) rozpatrywaniem uwag zgodnie z art. 17 pkt 12 ustawy,  
4) wprowadzaniu zmian do projektu planu miejscowego wynikających z rozpatrzenia uwag zgodnie 
z art. 17 pkt 13 ustawy,  
5) przedstawianiem radzie miasta projekt planu miejscowego wraz z listą nieuwzględnionych uwag zgod-
nie z art. 17 pkt 14 ustawy, obowiązują zasady przedstawione poniżej:  

Zgodnie z art. 13 ust. 1 i ust. 2 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 
27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych
 i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólnego rozporzą-
dzenia o ochronie danych), Dz.Urz.UE L 119 z 04.05.2016, s. 1, z późn. zm., informujemy, że: 

Administratorem Pani/Pana danych osobowych uzyskanych w celu realizacji procedury sporządzenia stu-
dium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Sanoka na podstawie ustawy 
z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym jest Burmistrza Miasta Sanoka 
z siedzibą w Sanoku, Rynek 1, 38-500 Sanok, e-mail: umsanok@um.sanok.pl. 

1. Burmistrz Miasta Sanoka wyznaczył inspektora ochrony danych, e-mail: iod@um.sanok.pl. 
2. Pani/ Pana dane osobowe przetwarzane będą w celu realizacji czynności o których mowa w art. 17 pkt 
4, 9 i 12-14 oraz art. 17 pkt 1 i 11 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu prze-
strzennym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 503, z późn. zm.) oraz zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c RODO.  
3. Odbiorcą Pana danych może być/ będzie projektant sporządzający projekt uchwały na podstawie sto-
sownej umowy.  
4. Pani/Pana dane osobowe nie będą przekazywane do państwa trzeciego ani organizacji międzynarodowej.  
5. Pani/Pana dane osobowe będą przechowywane bezterminowo jako wartość archiwalna. 
6. Posiada Pani/Pan prawo do żądania od administratora dostępu do swoich danych osobowych i ich sprosto-
wania.  
7. Ma Pani/Pan prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego, którym w Polsce jest: Prezes Urzędu 
Ochrony Danych Osobowych, adres siedziby: ul. Stawki 2, 00-193 Warszawa, gdy uzna Pani/Pan, że prze-
twarzanie Pani/Pana danych osobowych narusza przepisy rozporządzenia wskazanego na wstępie.  
8. Podanie przez Panią/Pana danych osobowych jest wymogiem ustawowym.  
9. Decyzje podejmowane wobec Pani/ Pana i Pani/Pana danych osobowych nie będą podejmowanie 
w sposób zautomatyzowany, w tym nie zastosujemy wobec nich profilowania.  
W przypadku zebrania danych nie od osoby której dotyczą, przysługuje prawo informacji o źródle danych, 
jeśli nie wpływa to na ochronę praw i wolności osoby od której dane pozyskano. 

.
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Szymona Jakubowskiego gawędy o przeszłości

Przez kilkaset lat położony nieopodal Iwano-Frankowska (dawniej 
Stanisławowa) Halicz był jednym z najważniejszych grodów naszej czę-
ści Europy. Zasiadający na tutejszym tronie ruscy monarchowie przez 
długi czas władali także znaczącymi terenami dzisiejszego Podkarpacia. 
Ostatniemu z halickich książąt Sanok zawdzięcza prawa miejskie.

Gdy z Halicza rządzono dzisiejszym Podkarpaciem
Dzisiaj Halicz to niewielkie, sze-
ściotysięczne miasteczko, bez 
większego znaczenia. Kiedyś tu 
znajdowało się centrum admini-
stracyjne potężnego państwa, tędy 
wiodły najważniejsze szlaki han-
dlowe ze wschodu na zachód. 
O bogatej przeszłości grodu, które-
go historia sięga ponad tysiąc lat 
wstecz (co najmniej IX wieku)  
przypominają jeszcze niektóre 
zachowane zabytki, a także stare 
kroniki i zapiski.  

Czasy świetności
Pierwsze wzmianki o Haliczu do-
tyczą końca IX wieku, gdy na tym 
obszarze panowali Madziarzy (Wę-
grzy). Według kroniki „Gesta Hun-
garorum” przed 895 rokiem wę-
gierski wódz  Almos bezkrwawo 
zajął gród, biorąc przy tym za za-
kładników halickich arystokratów. 
Halicz zapewne był już istotnym 
ośrodkiem handlowym i admini-
stracyjnym istniejącej od drugiej 
połowy IX wieku Rusi Kijowskiej, 
gdy ruski książę Włodzimierz 
I Wielki w 981 roku – jak czytamy 
w kronikach XII-wiecznego mni-
cha Nestora – „poszedł ku Lachom 
i zajął grody ich: Przemyśl, Czer-
wień i inne grody, które są i do dziś 
dnia pod Rusią”. Ówczesna 
zwierzchność Rusi nad dzisiejszy-
mi terenami Polski południowo-
-wschodniej trwała do 1018 roku, 
gdy zostały one odbite przez Bole-
sława Chrobrego, ale znów tra�ły 
pod władzę ruską w 1031 roku.

Halicz przez kolejne stulecia 
dzielił losy Rusi. Gdy w 1054 roku 
zmarł Jarosław I Mądry, zaś Ruś 
Kijowska uległa rozbiciu dzielnico-
wemu gród stał się jednym z dwóch 
ośrodków administracyjnych Rusi 
Halickiej, później Rusi Halicko-
-Włodzimierskiej, zwanej też za-
miennie Księstwem Halicko-Wo-
łyńskim. Okresowo wzmacniały się 
na tym terenie wpływy węgierskie. 
Chociażby w 1206 roku węgierski 
monarcha Andrzej II został koro-
nowany królem Halicza i Włodzi-

poprzedniego tysiąclecia. Przeni-
kały tu m.in. wpływy Celtów 
i Wandalów, których ślady znajdy-
wano w okolicy. 

Pierwszy, dotyczący Sanoka, 
zapis z ruskiej kroniki – Latopisu 
(kodeksu) Hipackiego pochodzi 

Wiemy, że tu w latach 1202 i 1205 
księżniczka ruska Anna spotykała 
się z królami Węgier: najpierw 
Emerykiem, później jego bratem 
Andrzejem II. W 1231 roku Sanok 
był najprawdopodobniej widownią 
bratobójczych walk między ruski-
mi książętami Włodzimierzem 
i Aleksandrem Newskim.

Pod rządami polskimi i węgierskimi
W 1338 lub 1339 roku w czasie 
II zjazdu monarchów w Wyszehra-
dzie ustalono, że w przypadku bez-
potomnej śmierci księcia Halicz 
i Włodzimierz z podległymi tere-
nami zostaną odziedziczone przez 
Kazimierza Wielkiego. Zgodzili się 
na to, również uzurpujący sobie 
prawa do Rusi, Węgrzy. W zamian 
za zapewnienie królewiczowi wę-
gierskiemu Ludwikowi prawa do 
sukcesji korony polskiej w przy-
padku bezpotomnej śmierci Kazi-
mierza.

Czas przejęcia polskich rządów 
na Rusi przyszedł niespodziewanie 
w kwietniu 1340 roku, gdy młody 
wciąż książę Trojdenowicz został 
otruty przez nieprzychylnych mu 
bojarów, niewykluczone, że stało 
się to również z inspiracji tatarskiej. 
Kazimierz Wielki natomiast na 
wieść o śmierci Bolesława Jerzego 
podjął decyzję o interwencji, po-
wołując się zarówno na postano-
wienia układu wyszehradzkiego, 
jak i więzy krwi z zamordowanym 
księciem.  Ostatecznie w 1349 roku 
Halicz stał się częścią Korony Pol-
skiej, co nie oznaczało jednak koń-
ca sporów o jego przynależność 
państwową.

5 listopada 1370 roku zmarł 
Kazimierz Wielki, zaś już 14 listo-
pada królem Polski został Ludwik 
Węgierski. Faktycznie te tereny 
(a więc i ziemia sanocka z ziemią 
przemyską) zostały podporządko-

Od autora:
Ten tekst jest ostatnim, jaki ukazuje się na łamach „Tygodnika Sanockiego” 
w ramach cotygodniowych „Szymona Jakubowskiego gawęd o przeszłości”. 
Przez ponad siedem lat na gościnnych łamach czasopisma starałem się 
przypominać i popularyzować tak historię ziemi sanockiej jak i szeroko 
pojętego dzisiejszego Podkarpacia. Za te wspólne lata serdecznie 
dziękuję Czytelnikom „Tygodnika Sanockiego”. 

Szymon Jakubowski

wane Węgrom. W imieniu Ludwika 
Węgierskiego Rusią, jako namiest-
nik, rządził książę Władysław 
Opolczyk, zaufany Ludwika. 

Wstąpienie na tron polski Jadwi-
gi oraz jej małżeństwo z wielkim 
księciem litewskim Jogajłą (po 
chrzcie Władysławem Jagiełłą) 
oznaczało faktyczny koniec unii 
Polski z Węgrami, pogrążonymi 
w tym czasie w chaosie walk we-
wnętrznych. Początkiem 1387 roku 
Jadwiga postanowiła przywrócić 
Ruś Polsce, powołując się przy tym 
na uzgodnienia swego ojca z Kazi-
mierzem Wielkim.  Prawdopodob-
nie na przełomie stycznia i lutego 
z Krakowa wyruszyła zbrojna wy-
prawa na wschód. W sierpniu tego 
roku padł Halicz zdobyty przez 
posiłki księcia litewskiego Witolda. 

Schyłek
Dzięki Jadwidze ziemia halicka tra-
�ła pod polską władzę na kolejne 
prawie 400 lat. Sam Halicz nie od-
grywał już jednak tak istotnej roli, 
wchodząc w skład województwa 
ruskiego. Kilkakrotnie był niszczo-
ny w wyniku najazdów tatarskich 
i tureckich, również w czasie po-
wstania Bogdana Chmielnickiego. 
W 1772 roku w wyniku I rozbioru 
Polski tra�ł pod panowanie habs-
burskie. Od Halicza wzięła się 
nazwa prowincji Galicja. 

1 listopada 1918 roku tereny 
te zostały opanowane przez wojska 
ukraińskie i wchodziły aż do maja 
następnego roku w skład Zachodnio-
ukraińskiej Republiki Ludowej. 
Później stanowiły część II Rzeczy-
pospolitej. O ataku ZSRR na Polskę 
17 września 1939 roku Halicz stał się 
cześcią Ukraińskiej Socjalistycznej 
Republiki Radzieckiej, zaś w 1991 
roku rejonowym (powiatowym) 
miastem niepodległej Ukrainy. 

sj

mierza. Dwa lata później w Haliczu 
doszło do głośnej zbrodni, gdy 
książęta siewierscy zwabili tu i wy-
mordowali pięciuset ruskich boja-
rów.

W kolejnych latach ścierały się 
tu wpływy władców węgierskich, 
cesarstwa bizantyjskiego, polskich 
książąt z okresu rozbicia dzielnico-
wego, Litwinów, wreszcie Tatarów, 
którzy zhołdowali sobie te ziemie 
w 1239 roku (taki stan rzeczy 
utrzymał się aż do końca istnienia 
księstwa).

Przez pewien czas gród był 
ośrodkiem administracyjnym Kró-
lestwa Ruskiego. W 1254 roku 
Daniel I Halicki koronował się bo-
wiem na króla ruskiego, pozostając 
nim aż do śmierci w 1264 roku. 
W 1323 roku księciem halicko-
-włodzimierskim został wywodzą-
cy się z dynastii piastowskiej Jerzy 
II Trojdenowicz. Jak się okazało, 
miał być ostatnim władcą. 

Lokacja Sanoka
Ze schyłkowym okresem istnienia 
księstwa halicko-włodzimierskiego 
wiąże się jedna z najważniejszych 
dat w historii Sanoka.  20 stycznia 
1339 roku książę Jerzy II Trojdeno-
wicz wydał we Włodzimierzu Wo-
łyńskim przywilej lokujący gród na 
prawie magdeburskim. Przyjmuje-
my tę datę jako początek historii 
miasta, chociaż gród istniał już za-
pewne cztery wieki wcześniej, 
dzieląc burzliwe losy tych terenów.

Pierwszym wójtem Sanoka był 
Bartko (Bartłomiej) z Sandomie-
rza, prawdopodobnie mieszczanin, 
o którym niestety informacje są 
nader skąpe. Wiemy jedynie, że 
w przywileju lokacyjnym otrzymał 
m.in. prawo do sądzenia mieszkań-
ców niezależnie od ich narodowo-
ści: polskiej, ruskiej, niemieckiej 
czy węgierskiej.

Fakt lokacji miasta 20 stycznia 
1339 roku nie oznacza, że powsta-
wało ono od podstaw, na „surowym 
korzeniu”. Historia grodu nad 
Sanem sięga najpewniej jeszcze 

z 1150 roku, według którego wę-
gierski król Gejza II w czasie kam-
panii przeciw księciu ruskiemu 
Włodzimierzowi zajął Sanok i wziął 
do niewoli miejscowego wójta. 
Gród (nazywany wrotami  Węgier) 
pojawia się także na kartach Lato-
pisu Halickiego z 1205 i 1231 roku. 

Cerkiew Narodzenia Jezusa w Haliczu

Współczesny Halicz

Odrestaurowane fragmenty XIV-wiecznego zamku w Haliczu
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Kolumnę opracował: BARTOSZ BŁAŻEWICZ

I Liga/Młodzieżowa Hokej Liga 

Małopolskie ligi młodzieżowe 

Efektowna dwucyfrówka żaków młodszych 
Grały tylko drużyny młodzików i żaków młodszych Niedź-
wiadków – pierwsza bez powodzenia, a druga z przytu-
pem. Warto zaznaczyć, że mecz żaków z Podhalem Nowy 
Targ odbył się w ramach opisywanego powyżej turnieju 
Ligi Karpackiej, a po zakończeniu regulaminowych dwóch 
tercji dograno jeszcze trzecią, by spotkanie mogło zostać 
zaliczone do rozgrywek małopolskich. 

Młodzicy 
UKS NIEDŹWIADKI MOSiR SANOK – 

C�COVIA K�KÓW 3:9 (1:2, 0:4, 2:3) 
Bramki: Izdebski (6), P. Robel (47), Sroka (56). 

Żacy młodsi 
PODHALE NOWY TARG – 

UKS NIEDŹWIADKI MOSiR SANOK 0:13 (0:6, 0:4, 0:3) 
Bramki: K. Suchecki 8 (9, 12, 29, 35, 36, 38, 56, 60), Bator 2 
(18, 52), Myćka (16), Gilar (17), Kusz (20). 

Karpacka Liga Żaków Młodszych 

Niedźwiadki MOSiR Sanok – CSM Dunarea Galati 8:0 
Bramki: K. Suchecki 3, Bator 2, Ciupka, Włodarczyk, Dydek. 
Niedźwiadki MOSiR Sanok – HC Patriot Vinnica 9:0 
Bramki: Włodarczyk 2, Gilar 2, Dydek 2, K. Suchecki, Bator, 
Miłaczewski. 
Niedźwiadki MOSiR Sanok – HC Dnepr-2011 3:4 
Bramki: K. Suchecki 2, Włodarczyk. 
Niedźwiadki MOSiR Sanok – Festival Hokeja 5:1
Bramki: K. Suchecki 2, Bator 2, Włodarczyk. 
Niedźwiadki MOSiR Sanok – Podhale Nowy Targ 10:0 
Bramki: K. Suchecki 6, Bator, Kusz, Myćka, Gilar. 
Niedźwiadki MOSiR Sanok – HC Dnepr-2011 0:1 

Niedźwiadki znów drugie – i w turnieju, i w tabeli 
Znów dobry występ drużyny Niedźwiadków, która podczas 
turnieju w Nowym Targu wywalczyła 2. miejsce, tym samym 
umacniając tę pozycję w klasy�kacji łącznej. 

Zawodnicy Mateusza Kowal-
skiego rozpoczęli z impetem, 
wysoko pokonując CSM 
Dunarea Galati (Rumunia) 
i HC Patriot Vinnica (Ukra-
ina). Niewiele zabrakło do 
dwucyfrówek, co dla odmia-
ny udało się w meczu z miej-
scowym Podhalem. W mię-
dzyczasie były jeszcze: pewne 
zwycięstwo nad Festiwalem 
Hokeja i minimalna porażka 

z HC Dnepr (Ukraina). Na 
koniec zespoły z pierwszych 
dwóch miejsc w tabeli zagrały 
ponownie, tym razem w bez-
pośrednim pojedynku o tur-
niejowe zwycięstwo. I znów 
lepsi okazali się młodzi hoke-
iści z Ukrainy, także i tym 
razem tylko o jedną bramkę. 

Niedźwiadki zakończyły 
turniej na 2. miejscu, które 
zajmują też w ligowej tabeli. 

Piłkarska środa dla Cracovii 
NIEDŹWIADKI SANOK – MKS C�COVIA K�KÓW 3:6 (1:3, 2:3, 0:0) 

Bramki: Sienkiewicz 2 (27, 32), Niemczyk (2) – Sapehin 2 (17, 31), Bryzgalau (4), Yastrabau (15), 
Adamczyk (25), Malinowski (33). 
Niedźwiadki: Świderski (40 Slawik) – Wróbel, Starościak, Dulęba, Ginda, Dobosz – Niemczyk, 
M. Koczera, Radwański, Mazur, Worwa – Puszkarski, B. Koczera, Sienkiewicz, Czopor, Stabryła 
– Klimczak, Górniak, Miszczyszyn. 

Zespół Niedźwiadków wznowił rozgrywki nietypowo, bo w kojarzoną raczej z futbolem 
środę, podejmując nieznacznie wyżej notowanego rywala. Co potwierdziło się na lodzie, 
bo krakowianie dość pewnie zdobyli komplet punktów. 

Początek pojedynku w „Are-
nie” był jednak obiecujący, 
bo nasza drużyna szybko 
otworzyła wynik po golu 
Kacpra Niemczyka. Niestety, 
klub spod Wawelu jeszcze 
w pierwszej tercji przejął pro-
wadzenie, odpowiadając aż 
trzema bramkami, które strze-
lili grający w jej składzie ho-
keiści zza wschodniej granicy 
– Herman Bryzgalau, Kiryl 
Yastrabau i Hleb Sapehin. 

Gdy w 25. minucie na 
4:1 dla gości podwyższył 
Oskar Adamczyk, zrobiło się 
nieciekawie. Jednak ekipa 
Niedźwiadków ani myślała 
składać broni. Dwukrotnie 
tra�ł Filip Sienkiewicz – raz 
podczas gry w przewadze, 
jednak rywale zawsze mieli 
ripostę (Sapehin i Mateusz 
Malinowski). Szósty gol dla 
krakowian padł w 33. min 
i jak się okazało, była to ostat-
nia bramka w tym meczu. 
Potem spotkanie wyraźnie 
straciło na atrakcyjności. 

Wczoraj – już po wysłaniu 
tego numeru „TS” do dru-
karni – drużyna Niedźwiad-
ków zmierzyła się z UKS 
Unią Oświęcim. Wynik me-
czu Czytelnicy mogą spraw-
dzić na naszej stronie inter-
netowej. 

Turniej Trzech Narodów 

Sparingi kadry juniorów młodszych 

Dwie wygrane z Węgrami, 
asysta Krzysztofa Stabryły 
Reprezentacja Polski do lat 18 dwa razy pokonała rówie-
śników z Węgier, w czym udział miało czterech graczy 
Niedźwiadków – Sebastian Burczyk, Kacper Niemczyk, 
Krzysztof Stabryła i Michał Starościak. 

Sparingi rozegrane zostały 
na koniec zgrupowania szko-
leniowego kadry narodowej, 
które odbyło się w Katowi-
cach. Biało-Czerwoni naj-
pierw pokonali „Madziarów” 
4:2 (2:2, 2:0, 0:0), by dzień 

później zwyciężyć dopiero po 
rztuach karnych, wygrywając 
4:3 (0:1, 0:1, 3:1, d. 0:0, k. 2:1). 
Nasi hokeiści wystąpili w obu 
meczach, a w rewanżowym 
Stabryła zanotował asystę 
przy  golu  na  2:2. 

Mistrzostwa Świata Dywizji IB U20 w Bytomiu 

Juniorzy z utrzymaniem 
Kadra narodowa juniorów zdołała utrzymać się na trzecim 
szczeblu rozgrywkowym, choć przy niewielkim udziale 
naszych graczy. 

Po porażce 1:2 (0:0, 0:1, 1:1) 
z Włochami gospodarze 
zostali postawieni przed 
ścianą, bo w ostatnim meczu 
konieczne było zwycięstwo 
nad Koreą Południową. Co 
nie okazało się zbyt trudnym 
zadaniem, bo Biało-Czerwoni 

wygrali aż 11:2 (3:0, 4:1, 4:1), 
zapewniając sobie utrzymanie. 
W składzie kadry znów wystą-
pili Marlon Wróbel i Filip 
Sienkiewicz, ale i tym razem 
bez dorobku punktowego. 
Filip Wiszyński (trzeci bram-
karz) nie zagrał ani minuty. 

Karol Biłas zagrał 
w reprezentacji Polski 
Impreza we francuskiej Marsylii zakończyła się zwycię-
stwem reprezentacji Polski, w składnie której znów wystą-
pił dowołany awaryjnie Karol Biłas. 

Zawodnik Marmy Ciarko STS 
zajął miejsce Michała Naroga 
z Zagłębia Sosnowiec, którego 
wykluczyła kontuzja. Wpraw-
dzie przez problemy z połącze-
niami lotniczymi Biało-Czer-
woni dotarli na turniej z opóź-
nieniem, co odbiło się na po-
czątku meczu z Ukrainą (0:3), 
ale potem zespół Róberta 
Kalábera złapał właściwy rytm 
gry. Ze wschodnimi sąsiadami 
Polska ostatecznie wygrała 
4:3 (0:1, 1:2, 3:0), następnie 
pokonując 7:4 (2:1, 3:2, 2:1) 
Francję, co dało naszej kadrze 
turniejowe zwycięstwo. Biłas 
wystąpił w obydwu pojedyn-
kach. 

Gra w środę nie posłużyła Niedźwiadkom (jasne stroje), które musiały uznać wyższość krakowian 

Nasi żacy (w jasnych strojach) znów wywalczyli 2. miejsce 

Karol Biłas znów miał okazję 
zagrać  w  kadrze  narodowej 

Niedźwiadki w kadrze narodowej. Od lewej: Sebastian Burczyk, 
Kacper Niemczyk, Krzysztof Stabryła i Michał Starościak 
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SIATKÓWKA TENIS STOŁOWY
III Liga 

Ogólnopolski Turniej Świąteczny w Kraśniku 

Sanocka Liga Sokoła 

V Liga 

IV Liga 

Punkty bez walki 
SKT ILO WIKI SANOK – UKS KĘPA DĘBICA 10:0 wo. 

Tym razem prowadząca 
w tabeli drużyna SKT za-
księgowała punkty bez wal-
ki, bo zawodnicy z Dębicy 
nie przyjechali na pojedy-
nek z liderem. 

Rehabilitacja rezerw 
SKT ILO WIKI II SANOK – �RPATY III KROSNO 10:6 

SKT: Łącki 3,5, Pytlowany 2,5, Morawski 2,5, Motyka 1,5. 

Udana rehabilitacja drugiej drużyny po kilku słabszych wy-
stępach. Rezerwy SKT okazały się lepsze od trzeciego zespołu 
II-ligowych Karpat. Najlepiej zapunktował Mateusz Łącki. 

Wprawdzie w pierwszych me-
czach tylko on doznał porażki, 
ale potem wygrywał wszystko 
co się dało. Ostatecznie Łącki 
zakończył zawody z dorobkiem 
3,5 pkt. Spotkanie rozstrzygnęło 

Planowy mecz z outsiderem 
KTS II WOLA KOMBORS� – 
SKT ILO WIKI III SANOK 6:10 

SKT: Harajda 4, P. Piróg 3,5, Wronowski 2,5, Gratkowski. 

Identyczne zwycięstwo od-
niosła trzecia drużyna SKT, 
planowo pokonując ostatni 
zespół w tabeli. Świetne 
zawody rozegrał Krzysztof 
Harajda, indywidualnie au-
tor  kompletu  punktów. 

Pierwsze dwie serie meczów 
singlowych goście wygrywali 
po 3:1, w międzyczasie były 
remisowe deble. Przy stanie 7:3 
wydawało się, że wszystko zmie-
rza ku końcowi, ale wtedy rywa-
le wrzucili wyższy bieg, odrabia-
jąc część strat. Najwyraźniej 
przebudziło to naszych zawod-
ników, bo kolejne mecze wygra-
li najskuteczniejsi w naszym 
zespole Piotr Piróg i Harajda, 
pieczętując zwycięstwo SKT. 

Trzech zwycięzców na koniec sezonu 
Ostatni turniej sezonu rozegrano w Szkole Podstawowej 
nr 3, gdzie walka toczyła sie w dwóch grupach. Zwycięstwa 
odnieśli ex aequo Bogdan Szałankiewicz i Daniel Kozioł 
oraz Mariusz Lubieński. 

W gr. A Szałankiewicz i Kozioł 
mieli po porażce i identyczny 
bilans setów, więc wspólnie-
przypadło im 1. miejsce. Na po-
zycji 3. uplasował się Bolesław 
Bartkowski (dwie przegrane). 

Walka w grupie B toczyła 
się pod dyktando Lubieńskiego 
– komplet zwycięstw. Kolejne 
lokaty zajęli Marek Serwiński 
(jedna porażka) i Stanisław 
Wituszyński (dwie). 

Klasy�kację łączną sezo-
nu 2022 wygrał Bartkowski, 
�niszując z dorobkiem 186 pkt. 
Kolejne miejsca na podium 
zajęli Szałankiewicz (148) 
i Kozioł (136). 

Ostateczny ranking de-
blowy: 1. Paweł Motyka 
(23 wygrane i 6 porażek), 
2. Kozioł (34:20), 3. Szałan-
kiewicz (20:14). 

się praktycznie po pojedynkach 
deblowych, gdy gospodarze 
prowadzili już 5:1. Potem wy-
starczyło pilnować 4-punktowej 
przewagi, która została dość 
pewnie utrzymana. 

Ćwierćfinał kadeta SKT 
Niezły start Miłosza Wanielisty z SKT, który zajął 7. miejsce 
w kategorii kadetów, rozegranej z udziałem 30 zawodników. 

Podczas dwudniowej rywali-
zacji nasz pingpingista roze-
grał dziewięć pojedynków, 
sześć z nich kończąc zwycię-
stwami. Ostatniej z trzech 

porażek Wanielista doznał 
w ćwierć�nale, na 7. pozycji 
kończąc zmagania, w których 
uczestniczyli także tenisiści 
z  Ukrainy. 

Kolumnę opracował: BARTOSZ BŁAŻEWICZ

I Liga Podkarpacka Seniorek 

Liga Sanocka 

Lesan lepszy od Belfrów 
LESAN – BELFRY 3:2 (-17, 16, 18, -23, 11) 

W drugim meczu nowego 
sezonu drużyna Lesanu 
poradziła sobie z Belframi, 
wygrywając jednak po bar-
dzo zacietym, pięcioseto-
wym pojedynku. 

Podkarpackie ligi młodzieżowe 

Juniorzy przypieczętowali 1. miejsce 
W ostatni weekend grały tyl-
ko drużyny TSV; wszystkie 
mecze w roli gospodarzy. 
Juniorzy po bardzo zaciętym 
pojedynku pokonali Gamrat-
-MOSiR Jasło, tym samym 
pieczętując końcowe zwycię-
stwo w grupie 2. i awans do 
�nałowej, w której rozstrzy-
gnie się walka o kwali�kację 
do ćwierć�nałów Mistrzostw 
Polski. Gorzej poszło mło-
dziczkom, które doznały 
dwóch porażek. 

Juniorzy 
TSV SANOK – MKS GAM�T-MOSiR JASŁO 3:2 (22, -21, 19, -10, 13) 

Młodziczki 
TSV SANOK – UKS SAN LESKO 0:2 (-16, -22) 

TSV SANOK – UKS MOSiR JASŁO 1:2 (-15, 12, -8) 

Pierwsze derby dla TSV! 
TSV SANOK – SANOCZAN� SANOK 3:1 (-22, 28, 22, 22) 

TSV: Olejarz, Adamiak, Niemiec, Pawlik, Bekier, Wójcik, Kraczkowska (libero) oraz Stabryła-Kiszka. 
Sanoczanka: Barańska, Bołd, Kołodyńska, Maciejczyk, Buśko, Jadczyszyn, Szerszeń (libero) oraz 
Kułak, Sabat. 

Pierwsze sanockie derby dla TSV, choć pod koniec drugiego seta rywalki miały piłki na 2:0. 
Potem nastąpiła zmiana ról, dzięki czemu zespół gospodyń sięgnął po komplet punktów. 
Mecz wzbudził bardzo duże zainteresowanie – na trybunach zasiadło około 250 kibiców! 

Początek pojedynku należał 
do Sanoczanki, która pierwszą 
część meczu wygrała dzięki 
skutecznej końcówce i punk-
tom Aleksandry Barańskiej. 
W drugiej partii zawodniczki 
Ryszarda Karaczkowskiego 
mogły pójść za ciosem, mając 
piłki setowe przy stanie 24:22. 
Jednak ekipa TSV wybroniła 
się, następnie po wygranej 
30:28 doprowadzając do 
wyrównania. To był moment 
zwrotny pojedynku, bo siatkar-
ki Macieja Wiśniowskiego 

wyraźnie złapały wiatr w żagle. 
Inaczej niż Sanoczanka, która 
zaczęła popełniać coraz więcej 
błędów, m.in. psując sporo za-
grywek. W trzecim secie zespo-
ły zdobywały punkty seriami, 
m.in. przy serwisach Karoliny 
Maciejczyk i Barbary Wójcik. 

W decydujących momentach 
skuteczniejsze były jednak go-
spodynie, grające chyba z więk-
szym poświęceniem i determi-
nacją, zwłaszcza w długich wy-
mianach. W czwartej partii 
drużyna TSV postawiła kropkę 
nad i, wygrywając do 22. 

Maciej WIŚNIOWSKI, trener TSV: 
– Liczyłem na lepszą grę, zdając sobie jednak spra-
wę, że w derbach nerwy mogą sparaliżować dziew-
czyny, co się potwierdziło. Cieszy mnie nie tylko 
zwycięstwo, ale i fakt, że to było zacięte widowisko 
z długimi wymianami i niezłymi zagraniami. 

Siatkarki TSV (po lewej) wykorzystały atut własnej hali, wygrywając derbowy mecz z Sanoczanką 

Mateusz Łącki w formie 

Krzysztof Harajda (po lewej) wygrał wszystkie mecze singlowe 
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PGE Puchar Polski 

ŁYŻWIARSTWO SZYBKIE/SHORT-TRACK

SHORT-TRACK 

Na podium w Opolu 
Dwa starty zaliczyły zawodniczki UKS-u MOSiR, ścigając 
się zarówno w Opolu, jak i w mieście Spišská Nová Ves na 
Słowacji. Lepiej poszło im na krajowym podwórku. 

Podczas zawodów pod nazwą 
„Od przedszkola po olimpij-
skie koła” nasz klub reprezen-
towały Lena Tokarska i Alek-
sandra Jagniszczak. To był 
bardzo dobry występ – Lena 
zdobyła medale i puchar za 
2. miejsca, zaś Ola za 3., oczy-
wiście na dystansach i w wie-
loboju. 

Zawody Slovak Open były 
3. rundą cyklu Danubia. Jako 
jedyna miejsca w dziesiątkach 
miała Maja Bodnar, choć w naj-
słabiej obsadzonej kat. senio-
rek. W drugich dziesiątkach 
plasowały się Martyna Tarkow-
ska (juniorki D) i Maja Rocka 
(juniorki C). Startowały także 
Julia Kogut i Karolina Rąpała. 

Puchar Świata 

Nowy rekord kraju 
Rośnie forma Piotra Michalskiego, wycho-
wanka Górnika (obecnie w AZS AWF Katowi-
ce). W Calgary jechał w składzie drużyny, któ-
ra wygrała sprint, poprawiając rekord Polski. 

Biało-czerwoni uzyskali czas 1.18,90, zwyciężając 
po zaciętej walce z Holendrami; przewaga wyno-
siła tylko 0,03 sek. Wyścig był tak szybki, że udało 
się pobić rekord kraju. To dobry prognostyk przed 
dalszą częścią sezonu i najważniejszymi startami. 

Medalowe żniwa w Warszawie 
Trzecią rundę krajowych zmagań rozegrano w Warszawie, skąd panczeniści Górnika przywieźli 
ponad 20 medali, w tym 7 złotych. Szymon Hostyński wygrał drugi bieg na 500 m, Julita Krawiec 
miała cztery zwycięstwa w kategorii młodziczek, a Krzysztof Husak – dwa wśród mastersów. 
Na podium stawali też: Roch Maliczowski, Mikołaj Stabryła, Patryk Kudła i Jagoda Kopczak. 

Ogólnie 1. był tylko Hostyński 
– na drugą „pięćsetkę” (39,40). 
Najczęściej na podium stawała 
Krawiec – 2. na 3000 m 
(5.19,07) i w biegu masowym 
(5.24,35) oraz 3. na 1000 m 
(1.34,73). Lokaty 3. zajmowali 
– Maliczowski na 1500 m 
(2.06,23) i 5000 m (7.59,44), 
Stabryła na 500 m (40,93) i Ku-
dła w „masówce” (10.50,75). 

Nasze zawodniczki domi-
nowały wśród młodziczek. Kra-
wiec miała cztery wygrane – na 
1000 i 3000 m oraz na 1500 m 
(2.26,86) i w pierwszym biegu 
na 500 m (45,34), bo w drugim 
przypadło jej 2. miejsce (45,21). 
Natomiast Kopczak była 2. na 
1000 m (1.37,25), 1500 m 
(2.36,49) i 3000 m (5.42,09) 
oraz 3. na 500 m (47,20). 

Dla mastersów zawody na 
stołecznym torze „Stegny” były 
�nałem sezonu. Husak (na zdję-
ciu powyżej) znów wyjeździł 
komplet medalowych lokat – 
1. na 500 m (44,39) i 1000 m 
(1.30,31), 2. na 3000 m 
(5.11,72) i 3. na 1500 m 
(2.23,21). Pozycje w klasy�ka-
cjach końcowych nie zostały 
jeszcze potwierdzone. 

500 m: I bieg – 6. Krawiec; 4. Hostyński, 5. Maliczowski, 10. Oskar Podczerwiński, II bieg – 
5. Krawiec, 6. Julia Mandzelowska; 1. Hostyński, 3. Stabryła. 1000 m: 3. Krawiec, 5. Maślanka, 
6. Kopczak; 4. Maliczowski, 6. Hostyński. 1500 m: 6. Krawiec, 9. Maślanka, 10. Kopczak; 
3. Maliczowski, 4. Podczerwiński, 5. Stabryła, 6. Kudła. 3000 m: 2. Krawiec, 4. Nikola 
Maślanka, 7. Kopczak; 4. Kudła, 5. Podczerwiński, 6. Stabryła. 5000 m: 3. Maliczowski, 4. Kudła. 
Bieg masowy: 2. Krawiec; 3.Kudła. Startowały jeszcze Anna Stapińska i Maja Wiejowska. 
Młodziczki. 500 m: I bieg – 1.Krawiec, 3. Kopczak, 8. Stapińska, II bieg – 2. Krawiec, 7. Stapińska. 
1000 m: 1. Krawiec, 2. Kopczak, 7. Stapińska. 1500 m: 1. Krawiec, 2. Kopczak, 5. Stapińska. 
3000 m: 1. Krawiec, 2. Kopczak, 5. Stapińska. 

TENIS 

LEKKOATLETYKA 

Zwycięski dublet w biegach na 300 m 
Halowy Mityng Resovii był ostatnim w tym roku startem 
zawodników Komunalnych. W Rzeszowie udało im się 
zdobyć osiem medali, w tym aż trzy złote, które wywalczyli: 
Martyna Łuszcz i Mikołaj Łuczka w biegach na 300 m oraz 
Kacper Kornasiewicz na dystansie dwa razy dłuższym. 

Wyścigi na 300 m okazały 
się popisem wychowanków 
Ryszarda Długosza. Po bar-
dziej zaciętej walce wygrała 
Łuszcz, z czasem 45,41 i nie-
wielką przewagą. Dla odmia-
ny Łuczka miał wynik 39,10, 
najgroźniejszego rywala wy-
przedzając o ponad półtorej 
sekundy. Podobnie było 
w przypadku Kornasiewicza, 

który zwycięską gonitwę na 
600 m zakończył z rezultatem 
1.29,40 i „zapasem” 2 sekund. 

Podwójne podium przy-
niósł Komunalnym także 
konkurs skoku w dal – 2. była 
Izabela Sawicka (4,75), zaś 
3. Łucja Mrugała (4,73). 
Ostatni medal w kat. otwartej 
wywalczył Kacper Hnat – 
3. w biegu na 200 m (24,64). 

Pozostałe miejsca w dzie-
siątkach: 200 m – 5. Łuszcz, 
skok wzwyż – 5. Maja Wojta-
nowska, 6. Mrugała, 10. Anna 
Reut (startowała jeszcze Maja 
Brońska-Uczeń), skok w dal – 
5. Wojtanowska, 8. Kamila 
Wolan, 60 m – 7. Martyna 
Sieniawska;  9.  Łuczka. 

Był też wyścig dzieci star-
szych na 60 m przez płotki – 
2. miejsce zajęła Reut (11,24), 
a 3. Brońska-Uczeń (11,46). 

Zwycięstwa syna, finał ojca 
Udane starty zaliczyli Kajetan i Rafał Gali-
kowie z Sanockiego Klubu Tenisowego. 
Syn wygrał Wojewódzkie Turnieje Klasy�-
kacyjne Młodzików w Krakowie i Chorzo-
wie, a ojciec zajął 2. miejsce na Ogólnopol-
skim Turnieju Lekarzy w Warszawie. 

Zawody pod Wawelem okazały się bardzo 
udane dla Kajetana, który wprawdzie przegrał 
jedno spotkanie grupowe, ale potem były już 
tylko zwycięstwa. W pół�nale 6/3, 4/6 
(13/11), w pół�nale 6/3, 6/3, a w decydują-
cym pojedynku 7/6(5), 4/6 (10/8). Kolejne 
dwa „wuteki” młodzik SKT rozegrał w Chorzo-
wie. W pierwszym dotarł do pół�nału singla 
i �nału debla. Lepiej poszło mu tydzień później 
– kolejne zwycięstwo w grze pojedynczej 
(w �nale gładkie 6/2, 6/2), a w podwójnej 
znów 2. miejsce. 

Rafał Galik bardzo dobrze powalczył na 
branżowych zawodach w stolicy. Pierwszych 
dwóch kolegów lekarzy odprawił gładko, 
łącznie oddając im – a właściwie tylko ćwierć-
�nałowemu rywalowi – zaledwie 3 sety. 
Reprezentant SKT pogromcę znalazł dopiero 
w �nale, przegranym po zaciętej walce. 

BILARD 

Kolejna zmiana na czele tabeli 
W SCB Lidze Amatorskiej 
bez zmian, czyli... kolejna 
zmiana lidera. Po porażce 
prowadzącego w tabeli 
Marcina Lubienieckiego, 
który przegrał z Grzego-
rzem Jarockim, prowadze-
nie objął broniący tytułu 
Krzysztof Kadubiec. 

Aktualny mistrz lokalnych 
rozgrywek zaprezentował 
świetną formę, odnosząc 
zwycięstwo bez straty frejma. 
Wysoko wygryawali też inni 
zawodnicy z czołówki – 
oprócz Jarockiego także 
Jakub Biłas, Zbigniew Gilarski 
i Tomasz Skóra. Po bardziej 
zaciętej walce komplety punk-
tów zdobyli: Marcin Piotrow-
ski, Robert Keck, Wojciech 
Stawarczyk i Paweł Kocan. 

Na przyszłą środę (28 grud-
nia) zaplanowany został 
Świąteczno-Noworoczny 
Turniej Open w Pool Bilard. 
Zgłoszenia uczestników 
w Saloniku Gier lub telefo-
nicznie pod nr 669 395 246. 
Wpisowe – 30 zł. 

Zbigniew Gilarski – Jarosław Dziedzic 7:1 
Michał Florian – Marcin Piotrowski 4:7 
Jakub Biłas – Wojciech Stawarczyk 7:2 
Robert Keck – Janusz Wojnarowski 7:4 
Wojciech Stawarczyk – Paweł Martowicz 7:5 
Krzysztof Kadubiec – Łukasz Szmyd 7:0 
Tomasz Skóra – Marek Rogos 7:1 
Paweł Kocan – Zbigniew Reś 7:3 
Grzegorz Jarocki – Marcin Lubieniecki 7:4 

Drużyna sprinterów pobiła rekord Polski 

Ola Jagniszczak (z lewej) i Lena 
Tokarska z medalami 

Kajetan Galik zaliczył trzy udane turnieje 

Marcin Piotrowski nie odpuszcza walki o fazę play-off 
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Sanocka Liga Mężczyzn 

UNIHOKEJ PIŁKA NOŻNA

Liga dziewcząt ze szkół podstawowych 

Sanocka Liga Kobiet 

Zwycięstwa Wilków, Jokera i Browaru 
W najciekawszym meczu 
7. kolejki broniące tytułu 
Wilki zrewanżowały się 
drużynie AZS UP za jedyną 
jak dotąd porażkę, wygry-
wając po hat-tricku Michała 
Ambickiego. Pewniejsze 
zwycięstwa, bo różnicą 
4 bramek, odniosły zespoły 
Jokera Kosmetyki i Zimne-
go Browaru. 

W pierwszej rundzie zawod-
nicy „Watahy” ulegli tylko 
„Studentom” (4:6), ale ra-
chunki szybko zostały wy-
równane. Pełnego rewanżu 
jednak nie było. Aktualni mi-
strzowie rozpoczęli od pro-
wadzenia 2:0, potem był 
remis, jednak ostatnie słowo 
należało do Wików. Decydu-
jącego gola strzelił Ambicki, 
po raz trzeci wpisując się na 
listę strzelców. 

Inne mecze kończyły się 
pewnymi zwycięstwami. Naj-
lepiej postrzelali „Kosmetycz-
ni”, aplikując Forestowi 5 bra-

JOKER KOSMETYKI – FOREST 5:1 (3:1) 
Bramki: Piotrowski 2, Filipek, Dulęba, Hydzik – D. Dorotniak. 
EPA�.PL – ZIMNY BROWAR 0:4 (0:1) 
Bramki: Janik 2, Sokalski, Dębicki. 
AZS UP – WILKI 2:3 (1:2) 
Bramki: Kobylarski, Ziemba – Ambicki 3. 

Walka w Niebieszczanach 
Od niedawna trwają rozgrywki młodszych unihokeistek 
(do klas V podstawówek). Odbyły się już dwa turnieje, 
w   których   komplet   zwycięstw   odniosła   drużyna   Wilków. 

Powrót na pozycję lidera 
Wilki odzyskały nie tylko formę, 
ale i pozycję lidera. W kolejce nr 
10. „Wataha” ponownie wygrała oba 
mecze, wracając na czoło tabeli. 

Po słabszym okresie najlepszy zespół 
poprzedniego sezonu znów złapał wiatr 
w żagle. Najpierw Wilki minimalnie po-
konały ILO, a decydującą bramkę strzeli-
ła Wioleta Pałys. Potem było pewniejsze 
zwycięstwo nad IILO (dublet Oksany 
Osękowskiej). Na koniec rozegrano lice-

alne derby, w których padł remis. „Dwój-
ka” prowadziła 3:0, potem tracąc 3 gole 
w... 3 min (m.in. dublet Joanny Brejty). 

WILKI – ILO 2:1 
Bramki: Hoksa, Pałys – Czubek. 
IILO – WILKI 1:3 
Bramki: Tomkowicz – Osękowska 2, 
Pałys. 
IILO – ILO 3:3 
Bramki: Golik, Giefert, Tomkowicz – 
Brejta 2, Czubek. 

mek (m.in. dublet Łukasza 
Piotrowskiego) . Także ekipa 
„Zimnych” wygrała różnicą 
4 goli, dla odmiany bez strat 
własnych. Tra�ał głównie 
Michał Janik, autor połowy goli. 

Pierwsze zawody rozegrano 
w SP9, drugie w Niebieszcza-
nach. W obu przypadkach 
1. miejsce zajmowała najmłod-
sza „Wataha”, więc pewnie pro-
wadzi w tabeli. Kolejne miejsca 
zajmują SP9 i SP Nowotaniec. 

– Następne turnieje będzie-
my rozgrywać  co miesiąc, aż do 
maja. Potem nastąpi zakończe-
nie sezonu z wyborem najlep-
szych zawodniczek – powiedział 
Krzysztof Sokołowski, prowa-
dzący żeńskie drużyny Wilków. 

Finały Wojewódzkie Igrzysk Dzieci 

„Jedynka” obroniła tytuł! 
Podczas zmagań w Bukowsku świetnie zagrali chłopcy z SP1, 
znów zdobywając złote medale. Już po raz czternasty! 

Po kolejny tytuł drużyna 
Dariusza Fineczki sięgnęła 
w świetnym styl, z kompletem 
wygranych. Skład zwycięskie-
go zespołu „Jedynki” tworzyli: 

Oskar Bator, Łukasz Burczyk, 
Kacper Kłodowski, Łukasz 
Mateja, Marcel Milczanowski, 
Stanisław Robel, Paweł Rueben-
bauer, Antoni Sroka, Nikodem 
Starościak i Kacper Suchecki. 

Miejsce 6. zajęli zawodni-
cy SP9, nastomiast wśród 
dziewcząt 5. była ekipa SP4. 

Turniej „PZU Kolejarz Cup” 

Turniej Młodzików Młodszych „GKS Zarzecze Cup” 

Wygrana Ekoballu 
Tym razem w Zagórzu grały drużyny z roczników 2009 
i 2010. Z zespołów Ekoballu Stal lepiej wypadli młodzicy 
starsi, sięgając po końcowe zwycięstwo. Trampkarzom 
młodszym przypadło miejsce tuż za podium. 

Prowadzeni przez Romana 
Lechoszesta młodzicy wygra-
li pierwsze trzy mecze, potem 
doznając dwóch porażek, 
więc wydawało się, że szansa 
na 1. miejsce uciekła. A jed-
nak – Ekoball wygrał dwa 
ostatnie pojedynki, w tym 
nieo�cjalny �nał z Orlętami 
Lesko, klasycznym rzutem na 
taśmę sięgając po turniejowe 
zwycięstwo. Królem strzel-

ców został Jakub Solecki, wraz 
z którym skład drużyny two-
rzyli: Szymon Rogowski – 
Stanisław Szeliga, Mateusz 
Kasperek, Bartosz Kielar, 
Alan Głód, Bartosz Czopor, 
Tobiasz Kowalik, Aleksander 
Błaszkiewicz i Emil Sarama. 

Trampkarze młodsi Eko-
ballu (trener Damian Popo-
wicz) grali bez szczęścia, 
a  efektem  było  4 . miejsce. 

EKOBALL SANOK – REMIX NIEBIESZCZANY 1:0 
Bramka: Głód. 
EKOBALL SANOK – KOLEJARZ II ZAGÓRZ 4:0 
Bramki: Solecki 3, Głód. 
EKOBALL SANOK – ORZEŁ BAŻANÓW� 2:1 
Bramki: Solecki, Głód. 
EKOBALL SANOK – KOLEJARZ I ZAGÓRZ 1:3 
Bramka: Solecki. 
EKOBALL SANOK – ORZEŁKI BRZOZÓW 1:2 
Bramka: Solecki. 
EKOBALL SANOK – BIESZCZADY USTRZYKI D. 2:0 
Bramki: Solecki 2. 
EKOBALL SANOK – ORLĘTA LESKO 3:0 
Bramki: Kasperek, Kowalik, Głód. 

Dobry finisz dał podium 
Niezły występ drużyny Ekoballu Stal, która zakończyła 
rywalizację  na  najniższym  stopniu  podium. 

– Przez trudne warunki drogo-
we na miejsce dotarliśmy ze 
sporym spóźnieniem, więc trze-
ba było nadrobić zaległości, 
grając dwa mecze pod rząd. 
Pierwszy zakończyliśmy zwy-
cięstwem, a drugi porażką. 
Kolejny pojedynek, z później-
szym zwycięzcą turnieju, też 
przegraliśmy, więc w szatni ko-

nieczna była rozmowa z chłopa-
kami. Poskutkowało, bo potem 
drużyna zaczęła już pokazywać, 
na co ją stać, w pozostałych spo-
tkaniach zdobywając komplet 
punktów. Ostatecznie zajęliśmy 
3. miejsce, a nagrodę dla najlep-
szego zawodnika turnieju otrzy-
mał Olaf Cichecki – powiedział 
trener Jakub Ząbkiewicz. 

Unihokeiści Zimnego Browaru (na niebiesko) odnieśli zwycięstwo bez straty bramki 

Wspólne zdjęcie drużyn Wilków i SP9 

Zwycięski zespół SP1 

Piłkarze Ekoballu Stal wywalczyli turniejowe zwycięstwo 

Ekoballowcy z pucharem za zajęcie 3. miejsca 
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